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S K R A Ć E N I Z A P I S N I K 

sa 17. sjednice Gradskog vijeća Grada Pule, 
održana 31.07.2019.-01.08.2019.godine (srijeda-četvrtak) 

u Komunalnoj palači, Pula, Forum 1 
 
 
Sjednicu je u 17,00 sati otvorio Tiziano Sošić, predsjednik Gradskog vijeća Grada Pule (IDS-
HNS-ISU-ZELENI) koji je sjednici i predsjedavao. 
 
POŠTOVANI VIJEĆNICI DOBAR DAN 
EGREGI CONSIGLIERI BUON GIORNO, 
 
OTVARAM 17. SJEDNICU GRADSKOG VIJEĆA GRADA PULE - DICHIARO APERTA 
LA 17ma SESSIONE DEL CONSIGLIO MUNICIPALE DELLA CITTA' DI POLA  
Radi utvrđivanja kvoruma obavještavam da su vijećnici Mauricio Licul i Massimo Brajuha 
najavili kašnjenje na današnju sjednicu dok je vijećnica Ivona Gudelj opravdala izostanak sa 
sjednice.  
 
PRISUTNI - ODSUTNI 

Red 
br. 

VIJEĆNIK LISTA PRIMJEDBA 

1.  VALTER BOLJUNČIĆ  IDS-ISU-ZELENI   B.Miletić-mirov.mandata  
2. ELENA GATTONI-STEPANOV IDS-ISU-ZELENI   
3. IVAN NEKIĆ IDS-ISU-ZELENI   
4. DIANA KUKIĆ DASKO IDS-ISU-ZELENI   
5. ARDEMIO ZIMOLO IDS-ISU-ZELENI   
6. GORDANA FERENČIĆ IDS-ISU-ZELENI   
7. MASSIMO BRAJUHA IDS-ISU-ZELENI od 1. točke 
8. BRUNA JOVANOVIĆ IDS-ISU-ZELENI   
9. TIZIANO SOŠIĆ IDS-ISU-ZELENI.  
10. JADRANKA ČERNJUL IDS-ISU-ZELENI   
11. KRISTINA RABAR IDS-ISU-ZELENI.  
12. SLADJANA RADOŠEVIĆ IDS-ISU-ZELENI   
13. REDŽEP RAIMOVIĆ IDS-ISU-ZELENI   
14. DUNJA RAČIĆ IDS-ISU-ZELENI  
15. MAURICIO LICUL SDP-HSU-SDSS-HSLS od 3. do 11.toč dnev.reda 
16. ALKA STARAC SDP-HSU-SDSS-HSLS D.Ferić-mirov. mandata 
17. ROBERTO FABRIS SDP-HSU-SDSS-HSLS  S.Hrelja-mirov. mandata 
18. SANJA RADOLOVIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS  
19.  SINIŠA GORDIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS  
20. IGOR BELAS SDP-HSU-SDSS-HSLS  
21. RADENKO OGNJENOVIĆ SDP-HSU-SDSS-HSLS  
22. MIRKO JURKIĆ HDZ Odsutan 
23. IVONA GUDELJ HDZ Odsutan 
24. PETAR ĆURIĆ HDZ  
25.  GORDANA ČAKIĆ ŽIVI ZID od utvrđivanja dnevn.reda 
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Slijedom registrirane prijave prisutnosti u sustav e-Glasanja i uvidom u evidencijske listiće 
utvrđujem da je na 17. sjednici prisutno 20 vijećnika, od ukupno 25 vijećnika, te da Gradsko 
vijeće može pravovaljano odlučivati.  
Nakon dolaska vijećnice Gordane Čakić tijekom utvrđivanja dnevnog reda te vijećnika 
Massima Brajuhe tijekom 1.točke i Mauricia Licula tijekom 3. točke dnevnog reda Vijeće 
broji 23 vijećnika, a potom nakon odlaska Redžep Raimovića tijekom 10. točke i Mauricia 
Licula tijekom 11. točke bio je prisutan 21 vijećnik. 
 
POZDRAVLJAM: 
- gosp. Borisa Miletića GRADONAČELNIKA GRADA PULE – IL SINDACO DI POLA 
- gđu. Elenu Puh Belci i gosp. Roberta Cveka ZAMJENIKE GRADONAČELNIKA –  
 I VICESINDACI 
- Gospodina VJEKOSLAVA VUČIĆA, načelnika Policijske postaje Pula 
- PROČELNIKE upravnih tijela Grada – Gli ASSESSORI degli enti amministrativi della Città 
- DIREKTORE TRGOVAČKIH DRUŠTAVA – i DIRETTORI delle società municipali 
- RAVNATELJE JAVNIH USTANOVA – i DIRIGENTI degli enti pubblici della Città  
- predstavnike MEDIJA – i rappresentanti della STAMPA e dei MASS MEDIA 
- gđicu Lorenu Benčić – simultanog prevoditelja na znakovni jezik - interprete simultaneo 
nella lingua dei segni 
- sve GLEDATELJE koji nas prate putem TV Nove ili uživo putem live streaming-a na 
mrežnim stranicama Grada Pule – tutti gli SPETTATORI che ci seguono sulla TV Nova o in 
diretta tramite il servizio live streaming dal sito della Città di Pola  
- i ostale GOSTE – assieme agli altri OSPITI 
 
OSTALI PRISUTNI: 
ALEKSANDAR MATIĆ, pročelnik Ureda Grada Pule 
LOVORKA HAJDIĆ GOLJA, pomoćnica pročelnika Ureda Grada Pule 
EVA BARBIR, Odsjek za poslove Gradskog vijeća i Gradonačelnika Grada Pule 
LEONARD POROPAT, protokol Grada Pule 
DRAŽEN STEPANOV, informatičar 
VESNA SAJIĆ, pročelnica Upravnog odjela za financije i opću upravu 
GIORDANO ŠKUFLIĆ, pročelnik UO za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu 
INGRID BULIAN, zamjenica pročelnika UO za prost. uređenje, komunalni sustav i imovinu 
ELVIRA KRIZMANIĆ MARIJANOVIĆ, pročelnica UO za društvene djelatnosti 
JASMINA NINA KAMBER, pročelnica Upravnog odjela za kulturu 
NEBOJŠA NIKOLIĆ, pročelnik Službe za zastupanje Grada 
NIKOLINA RADULOVIĆ, pročelnica Službe za unutarnju reviziju 
VJEKOSLAV JOZANOVIĆ, direktor FRATARSKI d.o.o.  
VESNA DUKIĆ, direktor Kaštijuna d.o.o. Pula 
DALIBOR SULJEVIĆ, direktor Luke Pula d.o.o.  
DARKO BURŠIČ, direktor Monte Giro d.o.o.  
DEAN KOCIJANČIĆ, direktor Plinara d.o.o. Pula, Mirjana Jakša-rukovoditelj financija 
IGOR STARI, direktor Pula Herculanee i TD Pragrande d.o.o., Igor Vlašić, zamjenik 
direktora 
IGOR ŠKATAR, direktor Pulapromet d.o.o. 
IVAN GLUŠAC, direktor Pula Sporta d.o.o. 
RENATO PERC, direktor Tržnice d.o.o. Pula 
DEAN STARČIĆ, direktor Vodovoda Pula, Gordana Plavšić, financijski rukovoditelj,  
MILAN SEAD SOLDATIĆ, predsjednik Sportske zajednice Grada Pule 
BRANISLAV BOJANIĆ, DIREKTOR Pula Parking d.o.o. 
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MARIZA KOVAČEVIĆ, ravnateljica Dječjeg vrtića Pula 
SANJA SUBOTIĆ, ravnateljica Dječjeg vrtića Mali svijet 
TAMARA BRUSSICH, ravnateljica DV–SI Rin Tin Tin Pula-Pola 
LORETA MOROSIN, ravnateljica Dnevnog centra Veruda-Pula 
NELA NAČINOVIĆ, ravnateljica Gradske knjižnice i čitaonica Pula 
GORDANA JEROMELA KAIĆ, ravnateljica INK – Gradsko kazalište Pula 
ALEKSEJ MIŠAN, ravnatelj Pučkog otvorenog učilišta Pula 
KLAUDIO KARLOVIĆ, zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe Pula 
RENATO PUNČEC, predstavnik tvrtke MINFOR d.o.o. (e-Glasanje) i  
MICHEL PERCAN službenik Ureda Grada 
 
Prije utvrđivanja dnevnog reda najprije želim reći par riječi o novom sustavu eGlasanja kojeg 
od ove sjednice uvodimo u rad Gradskog vijeća.  
Poštovani vijećnici današnja je sjednica ovog Vijeća važna, između ostalog, i zbog uvođenja 
sustava za elektroničko glasanje i to na način da svako od vas može po vlastitom izboru 
glasati putem tableta kojega koristi tijekom sjednice ili mobitela ili putem PC-a.  
Predmetni sustav eGlasanja omogućuje svima, pa i zainteresiranoj javnosti, lakše praćenje 
rada ovog Vijeća, kao i lakši uvid u javno glasanje pojedinog vijećnika. Međutim, sustav 
eGlasanja predstavlja još jednu stvar, odnosno efikasni alat analitike „on the cloud“ rada 
ovoga Vijeća. Sustav sadrži skupove analitičkih baza podataka slijedom kojih se brzo, 
pouzdano i transparentno mogu utvrđivati razne statistike npr. prisutnost vijećnika po svim 
sjednicama, rezultati glasanja koji su također izraženi postotkom prihvaćanja ili neprihvaćanja 
odluke, a isto tako sustav sadrži i povijest završenih sjednica pa se može izvršiti analitika 
svake točke dnevnog reda (prikazi ukupnog rezultata po točki, tijek glasanja, kako je koji 
vijećnik glasao po toj točki itd. I konačno sustav sadrži analitiku sjednice u jednoj pdf datoteci 
gdje su sadržani svi rezultati glasanja razmatranih točaka na održanim sjednicama Gradskog 
vijeća.  
Nadam se da ćemo uspješno raditi u novom sustavu, a za svaku pomoć danas je s nama 
predstavnik tvrtke koja je implementirala sustav (MINFOR d.o.o.). 
 
Osobno smatram bitnim osigurati javnost rada Gradskog vijeća, a uvođenje sustava eGlasanja 
zasigurno predstavlja jedan bitan segment navedenog nastojanja. Time je zaokružena jedna 
cjelina. 
Ostali segmenti javnosti rada ovog Vijeća jesu: 
-prijenos sjednica uživo putem usluge live streamnig-a na mrežnim stranicama Grada Pule i 
na You Tube kanalu Grada Pula, što činimo već dvije godine. To znači da svaki naš 
sugrađanin bilo gdje u svijetu može pratiti naš rad uživo putem mobitela ili drugog pametnog 
uređaja i sam prosuditi da li radimo dobro ili loše. 
-isto tako nastavljamo suradnju sa TV Novom koja osigurava cjeloviti prijenos sjednica sa 
reprizom, što se već godinama provodi, te tehnički pomaže na prijenosu sjednice live 
streamingom sa svim involviranim subjektima i isto tako ovog Vijeća. 
 
PRELAZI SE NA UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA:  
Poziv s materijalima za 17. sjednicu Gradskog vijeća dostavljen je vijećnicima dana 22. 
srpnja 2019. godine odnosno mjesec dana prije održavanja ove sjednice. 
Dana 23. srpnja 2019. godine dostavljena vam je prva dopuna dnevnog reda s točkom: 

- Donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o socijalnoj skrbi  
Dana 29. srpnja 2019. dostavljena vam je druga dopuna dnevnog reda s točkom: 
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- „Informacija o stanju sigurnosti na području Grada Pule za razdoblje od siječnja do 
lipnja 2019. godine“, a koju će nam informaciju prezentirati gosp. Vjekoslav Vukšić, 
načelnik Policijske postaje Pula te ga srdačno pozdravljam i zahvaljujem na dolasku. 
 
Obzirom na niz brutalnih kriminalnih djela kojima smo svjedočili u zadnje vrijeme na našem 
širem području, a kulminirali su ubojstvom mladog njemačkog turista i premlaćivanjem našeg 
sugrađana i umirovljenika od strane tri nasilnika, bilo je potrebno održati jednu tematsku 
točku na ovoj sjednici GV-a kako bi ovo Vijeće moglo biti cjelovito informirano o stanju 
sigurnosti u našem Gradu unutar prvog šestomjesečnog razdoblja ove godine. 
Obavještavam Vijeće da je dana 25. srpnja 2019. godine održan radni sastanak Načelnika 
Policijske postaje Pula gosp. Vjekoslava Vukšića sa zamjenicom Gradonačelnika gđom 
Elenom Puh Belci na temu sigurnosti u Gradu Puli sa posebnim osvrtom na recentne 
događaje.  
Konačno, obzirom da, kada govorimo o „nultoj toleranciji“ prema kriminalu, djela znače više 
od riječi, želim u ime ovoga Vijeća zahvaliti se i čestitati svim policijskim službenicima koji 
su sudjelovali u uspješnim akcijama uhićenja osumnjičenika vezanih uz predmetna kaznena 
djela, kao i danas prisutnom Načelniku Policijske postaje Pula Vjekoslavu Vukšiću, koji ih 
danas predstavlja pred ovim Vijećem, i koji će nam danas dati Informaciju o stanju sigurnosti 
u Gradu Puli.  
 
VIJEĆNICIMA SU NA TABLET ZA PREDLOŽENE TOČKE DNEVNOG REDA 
DOSTAVLJENI SLIJEDEĆI MATERIJALI: 
- Amandman Gradonačelnika na prijedlog Odluke o donošenju III Izmjena i dopuna 
Urbanističkog plana uređenja „Max Stoja“ 
-Suglasnost Ministarstva graditeljstva i prostornog uređenja na konačni prijedlog III. Izmjena 
i dopuna Urbanističkog plana uređenja „Max Stoja“ 
-Zapisnik sa Skupštine NK Istra 1961 s.d.d. od 24.07.2019. godine zajedno sa Odlukama o 
usvajanju Izvještaja o poslovanju Društva za 2018. godinu uz koje je priloženo usvojeno 
financijsko izvješće za 2018. zajedno sa izvješćem neovisnog revizora 
 
Prijedlozi akata i materijali za 17. sjednicu dostupni su na tabletu i web stranici Grada Pule.  
 
VIJEĆNICIMA JE NA ZNANJE DANA 03. SRPNJA 2019. DOSTAVLJENO: 
-Izvješće o danim suglasnostima za zaduživanje i danim jamstvima za razdoblje od 01. 
siječnja do 30. lipnja 2019. godine /sukladno članku 61. Statua Grada Pule, a u vezi članka 
90. i 91. Zakona o proračunu  
-Izvješće Gradonačelnika o korištenju sredstava Proračunske zalihe Proračuna Grada Pule za 
mjesec lipanj 2019. godine, sukladno članku 57. stavka 3. Zakona o proračunu. 
 
Prijedloge akata za ovu sjednicu razmatrali su i dostavili svoje izvješće nadležna radna tijela - 
Odbor za statut, Odbor za prostorno uređenje, Odbor za društvene djelatnosti, Odbor za plan i 
financije, Odbor za gospodarstvo i Odbor za razvoj, te su vam izvješća o radu tih Odbora 
dostavljena na tablet. 
 
Dana 26.07.2019. godine zaprimio sam od vijećnika Petra Ćurića 3 (tri) prijedloga za dopunu 
dnevnog reda s tematskim točkama, što smo vam dostavili na tablet. 
Prvi prijedlog glasi: 
1.1. objašnjenje o prestanku obnove sanitarnog čvora u KUD-u Matko Brajša Rašan  
1.2. podatke o tvrtki koja je odradila sječu stabala oko Arene i koliko je novaca za to 
isplaćeno iz gradskog proračuna 



 

6 
 

1.3. postoje li u Puli gradski stanovi za zaslužne građane te po kojim se kriterijima 
dodjeljuju („Rasprava na temu zašto su stali radovi na sanaciji sanitarnog čvora u KUD-u 
Matko Brajša Rašan; koji je naziv tvrtke koja je odradila sječu stabala oko Arene i koliko je 
novaca za to isplaćeno iz gradskog proračuna, te postoje li u Puli stanovi za zaslužne 
građane' (po uzoru na Zagreb) i po kojim se kriterijima oni dijele?“) 
 
Drugi prijedlog glasi: 
-rasprava o besplatnim radnim bilježnicama i nastavnim priborom za sve pulske 
osnovnoškolce („Rasprava na temu treba li Grad Pula u školskoj godini 2019/2020. osigurati 
svim pulskim osnovnoškolcima besplatne radne bilježnice i nastavni pribor?“) 
 
Treći prijedlog:  
- odnosi se na obilježavanje sjećanja na spaljivanje hrvatskog Narodnog doma u Puli 
13.07.1920. godine („Rasprava o dostojnom i trajnom obilježavanju velike tragedije za 
hrvatski narod u Istri: fašističkom spaljivanju hrvatskoga Narodnog Doma u Puli, 13. srpnja 
1920. g., i zašto pulska gradska vlast odbija dostojno obilježavati sjećanje na ovaj sramotni 
čin fašističkih militantnih odreda, a kune se u vrijednosti antifašizma za koje se Pula i svi 
njeni građani i građanke zalažu?“) 
 
Uvidom u navedene prijedloge za dopunu dnevnog reda citiranim tematskim točkama vidljivo 
je da predmetni prijedlozi u suštini predstavljaju vijećnička pitanja kolege Ćurića pa sam 
zamolio pročelnike resornih upravnih tijela Grada da vijećniku Petru Ćuriću dostave 
odgovore na postavljena vijećnička pitanja. Nadležni pročelnici dostavili su detaljne odgovore 
na sva postavljena pitanja te smo očitovanja dostavili vijećniku Petru Ćuriću i svim ostalim 
vijećnicima na znanje. Podsjećam kolegu Ćurića na nešto što bi i sam trebao znati, da svaki 
vijećnik ima mogućnosti postavljati pitanja i tražiti očitovanja gradskih službi i izvan sjednica 
Gradskog vijeća pa ga pozivam da se u buduće pridržava pravila rada vijećnika.  
 
Slijedom navedenog nisam prihvatio prijedlog da se dnevni red dopuni naprijed navedenim 
tematskim točkama, ali prepuštam Vijeću da glasanjem odluči o tome: 
 
Stavljam na glasanje Prijedlog dopune dnevnog reda broj 1 vijećnika Petra Ćurića koji glasi: 

-Rasprava na temu zašto su stali radovi na sanaciji sanitarnog čvora u KUD-u Matko 
Brajša Rašan; koji je naziv tvrtke koja je odradila sječu stabala oko Arene i koliko je novaca 
za to isplaćeno iz gradskog proračuna, te postoje li u Puli stanovi za zaslužne građane' (po 
uzoru na Zagreb) i po kojim se kriterijima oni dijele?“ 
 
Utvrđujem da je u tijeku glasanja stigla kolegica Gordana Ćakić, kojoj će se dati lozinka za 
glasanje da se od slijedeće točke prijavi. 

 
Nakon glasanja PREDSJEDNIK utvrđuje da  
Vijeće sa 6 glasova „ZA“ i 14 glasova „PROTIV“ nije usvojilo prijedlog dopune dnevnog 

reda br.1 vijećnika Petra Ćurića 
 
Predsjednik stavlja na glasanje Prijedlog dopune dnevnog reda broj 2 vijećnika Petra Ćurića 
koji glasi:  

„Rasprava na temu treba li Grad Pula u školskoj godini 2019/2020. osigurati svim 
pulskim osnovnoškolcima besplatne radne bilježnice i nastavni pribor“ 
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Predsjednik utvrđuje da Vijeće sa 7 glasova “ZA” i 14 glasova “PROTIV” nije 
usvojilo Prijedlog dopune dnevnog reda broj 2 vijećnika Petra Ćurića.  
 
Stavlja na glasanje Prijedlog dopune dnevnog reda broj 3 vijećnika Petra Ćurića koji glasi: 
- Rasprava o dostojnom i trajnom obilježavanju velike tragedije za hrvatski narod u Istri: 
fašističkom spaljivanju hrvatskoga Narodnog Doma u Puli, 13. srpnja 1920. g., i zašto pulska 
gradska vlast odbija dostojno obilježavati sjećanje na ovaj sramotni čin fašističkih militantnih 
odreda, a kune se u vrijednosti antifašizma za koje se Pula i svi njeni građani i građanke 
zalažu? 

 
Utvrđuje da vijeće sa 6 glasova “ZA” i 15 glasova “PROTIV” nije usvojilo Prijedlog 

dopune dnevnog reda broj 3 vijećnika Petra Ćurića  
 

Stavlja na glasanje DNEVNI RED 17. sjednice Gradskog vijeća kojeg je Predsjednik  
predložio dana 30. srpnja 2019. sa 16 točaka  
 

Utvrđuje da je Vijeće sa 19 glasova “ZA” i s 1 glasom “PROTIV” usvojilo predloženi 
dnevni red 17. sjednice Gradskog vijeća sa 16 točaka: 
 

DNEVNI RED 
 

1. Vijećnička pitanja 
2. Usvajanje Skraćenog zapisnika sa 16. sjednice Gradskog vijeća od 05.06.2019.  
3.  Informacija o stanju sigurnosti na području Grada Pule za razdoblje od siječnja do 

lipnja 2019. godine (tematska točka) 
4. Donošenje Odluke o utvrđivanju lokacije Vatrogasnog centra Pula i prijenosu prava 

građenja u korist Javne vatrogasne postrojbe Pula 
5. Donošenje: 

5.1. Odluke o stavljanju izvan snage Odluke o donošenju Provedbenog urbanističkog plana 
"Stari Grad Pula" 

5.2. Odluke o donošenju V. izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Grada Pule 
5.3. Odluke o donošenju VI. izmjena i dopuna Generalnog urbanističkog plana Grada Pule 

6. Donošenje Odluke o donošenju III. izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja „Max 
Stoja“ 

7. Donošenje Odluke o Izmjeni i dopuni Odluke o izradi IX. Izmjena i dopuna Generalnog 
urbanističkog plana Grada Pule i I. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja 
„Ribarska koliba“ 

8. Donošenje Odluke o građenju građevine  infrastrukturne namjene na lokaciji Pragrande 
9. Donošenje Odluke o davanju koncesije na pomorskom dobru u svrhu gospodarskog 

korištenja luke posebne namjene - postojeće brodogradilišne luke "Tehnomont - Pula"  
10. Donošenje Zaključka o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2018. godinu trgovačkih 

društava: 
10.1. Castrum Pula 97 d.o.o. 
10.2. Fratarski d.o.o. 
10.3. Kaštijun d.o.o. 
10.4. Luka Pula d.o.o. 
10.5. Monte Giro d.o.o. 
10.6. Plinara d.o.o. 
10.7. Pragrande d.o.o. 
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10.8. Pula Herculanea d.o.o. 
10.9. Pula Parking d.o.o. 
10.10. Pulapromet d.o.o. 
10.11. Pula Sport d.o.o. 
10.12. Tržnica d.o.o. 
10.13. Vodovod Pula d.o.o.  
10.14. Nogometnog kluba Istra 1961 s.d.d. Pula 

11. Donošenje Odluke o prijenosu prava građenja na dijelovima k.č. 550/1, k.č. 551, k.č. 
556/1, k.č. 557/2 i k.č.zgr. 3102/1 sve k.o. Pula u korist - Pula Parking d.o.o.  

12. Donošenje Odluke o  izmjeni Odluke o vremenskom ograničenju, vremenu naplate i 
visini naknade za korištenje usluge parkiranja na javnim parkiralištima grada Pule 

13. Donošenje Odluke o komunalnom redu 
14. Donošenje: 

14.1. Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o zakupu i kupoprodaji poslovnih prostora 
Grada Pule – Pola 
14.2. Odluke o utvrđivanju zakupnine, zona i djelatnosti u poslovnom prostoru Grada 
Pule-Pola 

15. Donošenje Zaključka o utvrđivanju prijedloga za imenovanje sudaca porotnika 
Županijskog suda u Puli-Pola 

16. Donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o socijalnoj skrbi 
 

 
 
AD - 1.  VIJEĆNIČKA PITANJA 
 
Na 16. sjednici nisu stigli postaviti vijećničko pitanje vijećnici, koji danas imaju prednost, a 
postavljat će pitanja prema slijedećem redoslijedu: 
1. Siniša Gordić 
2. Gordana Ferenčić 
3. Igor Belas 
4. Bruna Jovanović 
5. Radenko Ognjenović 
6. Jadranka Černjul 
7. Mirko Jurkić 
8. Kristina Rabar 
9. Redžep Raimović 
10. Dunja Račić 
11. Ivan Nekić 
 

SINIŠA GORDIĆ: 
 Hvala lijepa i dobar dan svima. 
 Ja bih imao dva pitanja. 

Prvo pitanje za pročelnika Upravnog odjela za prostorno uređenje, komuni sustav i 
imovinu, gospodina Giordana Škuflića. 

Dobio sam jednu zanimljivu fotografiju na moj privatni e-mail, jedna zanimljiva 
fotomontaža koja na jedan zanimljiv način oslikava problematiku užeg centra grada. 
Svakodnevno slušamo o tome kako Grad Pula ima povećanja broja dolazaka turista, gostiju, 
noćenja i što sve ne. I kada uzmemo sve te brojke i kada usporedimo te brojke i uzmemo u 
obzir našu infrastrukturu koju imamo na području Grada Pule odnosno užeg centra grada, 
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dolazimo do zaključka da imamo nerealno ili bolje rečeno nestvarno mali broj javnih WCa 
odnosno pisoara za toliku količinu ljudi. 

Moje pitanje bi glasilo: iz kojih razloga još nije predviđeno ili nije planirana ili počela 
izgradnja barem jednog ili dva dodatna javna WCa. Naravno tu se ne traži nešto u 
Bandićevom stilu da budu po milijun kuna i zlatni itd, nego barem da zadovoljavaju 
elementarne higijenske potrebe građanstva odnosno posjetitelja Pule. To pitam iz prostog 
razloga jer svakodnevna pojava je postala u večernjim satima da ljudi obnavljaju nuždu. Znači 
ipak smo nekakav kulturni grad odnosno imamo povijesnu baštinu i kulturnu baštinu, da ljudi 
u večernjim satima obavljaju nuždu po malim ulicama koje su čak i povijesne ulice, po 
parkovima, pa čak što je najtragičnije i po kulturnim spomenicima, pa bih zamolio odgovor na 
pitanje: kada mislite poduzeti nešto po tom pitanju. 

Drugo pitanje bi bilo za Gradonačelnika Borisa Miletića. 
Ja sam potaknut onim famoznih najavama za Verudela Art Park. Morao sam otići to 

pogledati kada je to bilo otvoreno i morao sam ići pogledati nedavno nakon što su pale sada 
one kiše, pa mogu utvrditi da smo za otprilike 4,4 milijuna kuna, projekt koji je kasnio godinu 
dana, koji unatoč svemu čak ni ne zadovoljava pristup odnosno onemogućava pristup 
osobama sa invaliditetom. Površine tamo koje jesu su blatne ili prašnjave, ovisno o 
vremenskim uvjetima, pada li kiša ili prži sunce. A o travi koja tamo raste mogli bismo reći 
da je to neka mješavina više korova nego trave koja bi trebala slličiti tako nekom parku. 

Nadalje što se tiče tog dijela, mene zanima da nam pojasnite po čemu je ta investicija 
od 4,4 milijuna kuna Verudela Park preći prioritet bila od azila za životinje. 

Zahvaljujem. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Molim pročelnika Giordana Škuflića da odgovori na prvo postavljeno pitanje.  
 
GIORDANO ŠKUFLIĆ: 
 Srdačan pozdrav svim prisutnima.  
 U pravu ste vijećniče Gordić. Malo ima sanitarnih čvorova javnog karaktera na 
području grada Pule. One male brojne količine koje postoje već duži niz godina mi to 
održavamo i držimo u funkciju., u pravu ste. Međutim, razmišljamo već dugi niz godina o 
tome na koji način u starogradskoj jezgri postaviti adekvatne modularne sanitarne čvorove 
koji će zadovoljiti estetski i sve druge parametre koji se zahtijevaju. Tako da nije da nismo na 
tome radili. Činjenica je da još nismo odredili točno striktne lokacije. Znamo da na području i 
oko Arene, ispod Arene, prema Pietas Juliji, tu na ovom potezu gdje Park Grada Graca, bilo 
neophodno nešto napraviti i razmišljamo o tome. I ja se nadam da ćemo u dogledno vrijeme 
doći do nekih konkretnih zaključaka. Kažem prvenstveno su t način, oblik, kako će izgledati 
takvi građevinski elementi. 
 Imali smo kontakte i sa Modulom, sa firmom koja se bavi time itd. Imamo neke 
podatke i znamo kako oni to rješavaju. Ja vjerujem da ćemo već za iduću sezonu imati nešto 
po tom pitanju riješeno. Hvala.  
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem na odgovoru. 

Gospodine Gradonačelniče možete odgovoriti na drugo pitanje. 
 
BORIS MILETIĆ: 
 Hvala lijepa. 
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 Gospodine predsjedniče, uvažene vijećnice, uvaženi vijećnici, u samom startu doista  
pohvala inicijativi Gradskog vijeću sa uvođenjem eGlasanje. Mislim da smo na taj način 
zaokružili jednu veliku cjelinu Grada Pule, koja je podsjetit ću, prvi grad u Hrvatskoj koji je 
uveo kompletno elektronsko poslovanje u radu gradske uprave, uključujući i elektronski 
potpis. I drago mi je da taj dobar primjer Grada Pule prate, vidimo nakon 10 godina i drugi 
hrvatski gradovi.  
 Glede postavljenog pitanja Verudela Art Park, o samom parku želim reći da je Grad 
Pula pružio jednu logističku potporu samome projektu, jer projekt Verudela Art Parka je 
konceptualno zamišljen kao projekt Turističke zajednice Grada Pule. I svi skupa znamo da 
kod određenih prihoda koji se obave temeljem boravišne pristojbe i boravišne članarine u 
Proračunu Turističke zajednice Grada Pule kroz određene programe i određene projekte se 
normalno želi i vratiti upravo u javne sadržaje samoga grada i na taj načni se zahvaliti svim, 
ne samo našim turističkim djelatnicima već i građanima grada Pule koji nisu svi direktno 
involvirani u turizam, ali želimo imati svi skupa određene benefite od samoga turizma. Dakle, 
kao projekt Turističke zajednice u koji se uključuje naš najveći hotelijer na području Grada 
Pule Arena Hospilaty Grupe, Grad Pula je pružio logistički suport u smislu izgradnje 
određene infrastrukture. Međutim, kada govorimo o konkretnim iznosima koji su trošeni u 
uređenje tog područja, onda moramo znati da gro sredstava koja su išla autorima projekta je 
Proračun Turističke zajednice, a ne proračunska sredstva Grada Pule. Stoga mislim da ne 
možemo baš na taj način pristupiti usporedbi prioriteta koji ima Gradski proračun Grada Pule, 
jer je ipak to proračun druge pravne osobe, gdje Grad Pula ima jednog člana Upravnoga 
vijeća Turističke zajednice, međutim, većina članova dolaze iz privatnoga sektora. 
 Ono što mislim da je puno puno bitnije je odrednica ovog grada, koja je odlučila to 
jedno atraktivno područje, usmjeravanjem u društvene djelatnosti odnosno samo područje 
parka, dugoročno zaštititi od bilo kojeg drugog oblika moguće komercijalizacije. Dakle, bilo 
je ideja da se to zemljište proda, da se namijeni za izgradnju. Znate i sami na kojoj se to 
atraktivnim lokacijama nalazi. Međutim, naše opredjeljenje kao Grada kroz prostorne planove 
i kroz gospodarenje imovinom je bilo da se zadrži društvena namjena odnosno u konkretnom 
slučaju kao jedna zelena površina koja je, dakle, sa umjetničkim djelima postala Art Park.  

Ono s čime se apsolutno slažem je da moramo svi skupa poraditi, to je pitanje 
omogućavanja jednakog pristupa svim građanima, pa tako i građanima sa određenim 
posebnim potrebama, i sigurno da ćemo kao gradska upravo o tome u budućnosti voditi 
računa kako bi se i pristup prilagodio apsolutno svim građanima pod jednakim uvjetima. A 
mislim da je hvalevrijedno da u našem gradu imamo gospodarske subjekte koji su društveno 
odgovorni, koji razmišljaju o tome da dio ostvarene dobiti na ovome području, upravo kroz 
sport i kulturu, vrate građanima ovoga grada i na tome doista u ime Grada Pule treba zahvaliti 
na razumijevanju i doprinosu Arena Hoispitalty Grupi, dakle, novi naziv za Arenaturist. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem.  
 Utvrđujem da u međuvremenu pristupio Vijeću kolega Massimo Brajuha, tako da nas 
sada ima 22 vijećnika. 
 Gospodine Gordić imate pravo na očitovanje na dobiveni odgovor. 
 
SINIŠA GORDIĆ: 

Drago mi da je gospodin Giordano Škuflić svjestan problematike u gradu. Međutim, 
nadam se da ipak čekanje tog rješenja neće biti kao i čekanja onih famoznih garažnih kuća 
koje čekasmo već 15, 20 godina, pa smo čekali nekih 30, 40 godina itd., pa se nadam da će do 
iduće sezone nešto biti i osmišljeno. 
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Što se tiče ovog drugog djela nisam zadovoljan sa odgovorom Gradonačelnika iz vrlo 
jednostavnog razloga. Ja znam da se radi o dvije različite pravne osobe, ali isto tako se sjećam 
da smo mi ovdje dali suglasnost na kredit odnosno hipoteci na nekretnini u iznosu od 2,5 
milijuna kuna. Automatski smatram da kroz takvo nekakvog gledanje Grad je smatrao da 
treba omogućiti tako nešto, financirati Veruda Art Park, ali s druge strane smatram da je 
preskupa investicija, investirati novac jednokratno u azil životinja koji bi riješio dugoročni 
problem na području grada. 
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Dajem riječ Gradonačelniku za dopunski odgovor. 
 
BORIS MILETIĆ: 
 Hvala gospodine predsjedniče. 
 Ja mogu razumjeti da vi niste zadovoljni mojim odgovorom. Međutim, mislim da ne 
možemo brkati kruške i jabuke. Ne možete očekivati od bilo koje turističke zajednice da 
rješava pitanje azila za životinje ili asfaltirati prometnice ili da rješava pitanje odvodnje 
otpadnih voda. To jednostavno nije posao turističke zajednice. Postoji zakon koji je definirao 
kojim se djelatnostima turistička zajednica može baviti. I meni je iskreno jako drago da smo 
se mi uspjeli u Turističkoj zajednici Grada Pule dogovoriti oko jednog značajnog projekta 
koji je unaprijedio prostor grada Pule. Dakle, turistička zajednica se bavi promocijom 
određene destinacije, financiranjem određenih manifestacija, menadžmentom određene 
destinacije. Međutim, turističke zajednice se ne mogu baviti komunalnim temama. To je 
naprosto posao za druge subjekte kao što je Grad sa svojim komunalnim odjelom. Znate da 
smo što se tiče azila za životinje proveli javno savjetovanje, da se na tom projektu radi, da 
smo osigurali novac u Proračunu Grada Pule. Međutim, držim da i boravišne pristojbe i 
boravišne članarine koju uplaćuju gospodarski subjekti i turisti koji posjećuju jedan grad, ne 
možete zahtijevati da Turistička zajednica financira nešto što je zakonom naprosto nije 
dozvoljeno. Stoga ja mislim da je ispravno da se novac od turizma ulaže u oplemenjivanje 
našega prostora, a držim da je opredjeljenje gradske uprave da se ona atraktivna lokacija 
dugoročno sačuva od moguće komercijalizacije i stavi u funkciju kulture hvalevrijedne. 
Drago mi je da su u tome sudjelovali pulski umjetnici. Ok, jedan umjetnik je bio iz Zagreba, 
ali dakle, naši umjetnici iz područja grada Pule i mislim, uz određene dorade, slažem se pravo 
na rad, treba osigurati pristup svima. Međutim, da je ovo jedan iskorak za kulturu grada Pule i 
mislim da je hvalevrijedno da se osim Turističke zajednice u taj projekt se uključio i najveći 
turistički subjekt sa svojim izvornim sredstvima. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Dajem riječ vijećnici Gordani Ferenčić. 
 
GORDANA FERENČIĆ: 
 Dobar dan svi, buon giorno a tutti. 
 Za današnju sjednicu imam dva pitanja. 

Prvo pitanje postavila bih direktoru Herculanee, gospodinu Igoru Starom. 
  Nedavno je u dnevnim novinama izašao članak u kojemu je navedeno kako Pula 
zaostaje u reciklaži te da je od ukupno 25 tona miješanog otpada reciklirano manje od 5 %. 
Osobno mi je dvojbeno da je tako mali postotak u pitanju , pa me zanima jesu li podaci uopće 
točni i ako nam možete objasniti o čemu se tu radi.  



 

12 
 

Slijedeće pitanje bih uputila direktoru Montegira, gospodinu Darku Buršiću. 
Mene zanima da li se ove godine planira krenuti u proširenje mjesnog groblja u Štinjanu. 
Hvala. Grazie. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Dajem riječ direktoru Igoru Starom da odgovori na prvo pitanje.  
 
IGOR STARI: 

Dobar večer svima. 
Ja ću pokušati u kratko objasniti o čemu se ovdje radi, o kakvim se podacima radi i 

zašto je taj postotak takav kakav je.  
Dakle radi se o podacima odnosno o selektiranom otpadu koji je predan uporabiti, a ne 

radi se odnosno postotak uključuje odvajanje otpada koji se provodi. Radi se samo o različitoj 
metodologiji pristupa. Ako pogledate Izvješće koji je Grad Pula napisao i koji je dužan 
napisati glede sukladnosti izvršenja plana gospodarenja otpadom za Grad Pulu, onda se 
podaci jako lijepo vidi što znači koji postotak na razini Grada Pule otpada koji se odvaja. 
Morate znati da za razliku od ostalih gradova u Istri Grad Pula je veći grad i da u ovome 
gradu postoje uporabitelji koji imaju svoja sjedišta i koje aktivno sudjeluju u prikupljanju 
komunalnog otpada odnosno selektivnog otpada. Konkretno se radi o tvrci Metis, ali nije ona 
jedina koja to radi, koja je dugo godina na području Pule, prikuplja komunalni otpad. Znajući 
to stanje može se lako isčitati iz tog Izvješća, te možemo zaključiti da nije 25 tona, nego je 
25.000 tona koje Herculanea prikupila u 2017.godini, postotak selektiranja iznosi 9.000 tona 
zajedno sa Metisom i sa svim ostalim se uključuju tek dio i sve ono što se uključuje. Ovaj 
postotak čak ne uključuje čak niti ambalažu, koja je van sustava tog selektivnog prikupljanja, 
jer znate da ona ide direktno putem građana i građani dobivaju povratnu naknadu, što bi 
značilo da na razini grada se krećemo negdje iznad 20 %, nekih 25 %, što smo uvijek i 
komunicirali i govorili. Da je tome tako se može lako zaključiti i iz svega onoga što je 
napravljeno i koliko dugo se već provodi. Prema tome sa HABOM će se trebati dogovoriti i o 
načini prikazivanja tog protoka podataka. Nije vrijedno da se plasiraju informacije da građani 
Pule odvajaju tako niske postotke, jer to jednostavno nije istina. Znači, radi se samo o 
postotku koji je predan direktno uporabitelju i koji je on kasnije ušao u reciklažu. Znači, ne 
uključuje sve oni, sve ono ostalo uključuje i zeleni otpad, koji ima negdje oko 2000 tona i 
glomazni otpad, kojeg ima negdje 2.100 tona. Znači, sve se to danas odvaja i vi znate da mi 
više nemamo odlagalište i da dužni taj otpad uporabiti odnosno predati uporabitelju. Sve te 
podatke će trebati uključiti da bismo došli do realnog podatke o selektiranju otpada na razini 
grada. Ali, iz ovog Izvješća svatko tko ga pročita lako će iščitati službene podatke - I Metis 
mora imati potražne listove za sve što on prikupi, za sve ono što on uporabi. Prema tome na 
razini Grada Pule se krećemo sa 20 %, ja čak smatram da smo negdje na 25 %. 
Hvala.  
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Molim gospodina Darka Buršića da odgovori na drugo pitanje. 
 
DARKO BURŠIĆ: 
 Dobar večer svima. 
 Pozdravljam Gradonačelnika Grada Pule Borisa Miletić, zamjenika Gradonačelnika, 
gospodina Roberta Cveka, dogradonačelnicu Elenu Puh Belci, vijećnice, vijećnike i sve ostale 
goste. 
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 Došlo je vrijeme da upoznamo i građane da smo dana 15.07.2019. godine sklopili 
ugovor sa THT Adriatic d.o.o. Pula, izvođače radova na proširenju i rekonstrukciji mjesnog 
groblja u Štinjanu. Ugovorna vrijednost radova je 2.660.243,00 kuna bez PDV. Rok za 
izvršenje radova je 150 radnih dana od uvođenja izvođača radova u posao, a predmet ugovora 
je proširenje groblja na površini cirka oko 850 m2 uz postojeće groblje i katastarsku česticu u 
samom Štinjanu. Na predmetnoj čestici, na toj površini, predviđaju se 72 zemljane parcele, 
grobnice za 6 ukopa 22, standardne niše 40 komada standardnih niša na 4 etaže 20 komada, 
ukupno 154 objekta. 
 Sada ćemo, vjerojatno za koji dan, sklopiti odnosno uvesti izvođače u posao. I u tih 
150 radnih dana mislim da ne bi trebalo biti nekih problema da se objekti kao takvi ne izvedu. 
i predaju zainteresiranim građanima na daljnje korištenje. 
 Hvala lijepa. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Kolegice Gordana Ferenčić, imate riječ. 
 
GORDANA FEENČIĆ: 
 Zahvaljujem na odgovoru. Zadovoljna sam. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Kolega Igor Belas, možete postaviti pitanja. 
 
IGOR BELAS : 
 Hvala lijepa predsjedniče. 
 Lijep pozdrav svima. 
 Postavio bih tri, dva pitanja ako mi se bude dopustilo, nastojat ću biti što kraći. 
 Prvo pitanje bih postavio gospodinu Aleksandru Matiću. Molim ga da bude što kraći i 
jasan da mogu druge kolege postaviti pitanja.  
 Dakle mi smo svjedoci sapunice u medijima između Grada i tvrtke Antaris. Znamo da 
je Ministarstvo naložilo Gradu Puli da oprosti dug od skoro pola milijuna kuna, jer nisu 
pružali usluge koje su po poduzetniku bili dužni, a to su kao posjed gradu, uklanjanje stabala, 
suhih grana itd. 
 Podsjetiti ću samo da Grad Pula donosi rješenja o komunalnoj naknadi, kao i naknadu 
za uređenje voda, pa bih molio da gospodin Aleksandar Matić objasni i komentira ovu 
Odluku i da eventualno da li netko od ljudi bi trebao odgovarati. 
 Slijedeće pitanje bih postavio gospodinu Giordanu Škufliću, ali kako on zdravstveno 
malo nije u dobrom stanju, može njegova zamjenica odgovoriti. 
 Ovo pitanje mi je palo na pamet više na večer kada sam išao gradom pa sam išao kroz 
park Ulicom kralja Krešimira, a park je preko puta Porezne uprave, pa bih htio pitati kada će 
se taj park sanirati s obzirom da je u katastrofalnom stanju, gdje se podižu ploče i gdje je 
ustvari ne samo ruglo grada, nego je i potencijalna opasnost. A ponukalo me je, čak mi je bilo 
i malo neugodno, kada sam vidio da gosti grada se slikaju, to im očito predstavlja nešto jako 
zanimljivo, koji u svojim sredinama sigurno toga nemaju. Molio bih da mi se odgovori kada 
bi se taj park mogao sanirati. 
 Mogu li postaviti treće pitanje ? Ne mogu! 
 
TIZIANO SOŠĆ: 
 Ne može. Pretpostavljam da ste odabrali ona dva najbolja pitanja od ova tri. 
 Pročelnik Matić, imate riječ. 
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ALEKSANDAR MATIĆ: 
 Egregio presidente, poštovani Gradonačelniče, poštovane vijećnice i vijećnici, egregi 
consiglieri, dobar dan svima.  
 Pitanje komunalne naknade je pitanje zakonodavnog smjera. Komunalna naknada je 
namjenski prihod za uređenje nerazvrstanih cesta, uređenje javnih površina i uplaćuju ju svi 
vlasnici posebnih dijelova nekretnina za to ređenje 
 Što se tiče firme Antaris tu se vodi nekoliko sudskih sporova , jer je gospodin to 
osporio. Međutim, sve što ima želju da se održava, da se uredi, je pitanje privatnog vlasništva, 
vlasništva njegove firme. Grad Pula uređuje sve javne površine i nerazvrstane ceste, koje su u 
svojoj nadležnosti, međutim, nema nadležnost da namjenskim sredstvima uređuje privatno 
vlasništvo.  
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Pročelniče Giordano Škufliću, odgovorite na drugo pitanje. 
 
GIORDANO ŠKUFLIĆ: 
 Hvala. 
 Činjenica je da znamo kakvo je stanje u parku kojeg ste naveli na tom lokalitetu u 
centru grada i mi shodno našim programima i opredjeljenjima krenuti će se i u nužne 
popravke tog parka, prvenstveno zato jer su pješačke staze na neki način devastirane zato jer 
je drveće koje tamo raste, njihovo korijenje uništava te prolaze. Zadnje što to radili to je bila 
sanacija vodoskoka koji je tamo i urbana oprema koja se postavila. U narednom vrijeme ćemo 
i po ovom pitanju što sam rekao oko staza koje su najproblematičnije u biti kada ćemo krenuti 
sanacijski. 

Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Kolega Belas, mislim da je pročelnik Matić bio efikasan i brz u odgovoru ovaj puta. 
 
IGOR BELAS: 
 Vrlo efikasan, ali nije odgovorio uopće na pitanja, ali nema veze. 
 Drago mi je da je gospodin Giordano Škuflić smogao snage i odgovorio mi je na 
pitanje. 
 Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Kolegica Bruna Jovanović, imate riječ. 
 
BRUNA JOVANOVIĆ: 
 Hvala 
 Dobar večer svima. 
 Imala bih dva pitanja. 
 Prvo pitanje bih uputila ravnateljici Scuola della'infanzia Rin Tin Tin Tamari Brussch, 
odnosi se zapravo baš na Rin Tin Tin. Naime pročitala sam u novinama da sva naša djeca su 
se uspjela upisati u vrtiće što je pohvalno, jer nažalost, gledamo na televiziji, vidimo da u 
mnogim gradovima Hrvatske to nije bilo moguće. 
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 Za vrijeme ljeta znam da su se izvodili neki radovi u vrtić Rin Tin Tin, pa me zanima 
gdje su bila smještena ta djeca, da li je bilo problema i ustvari koji su bili konkretni radovi. 
Znam da je bilo nešto nam odgovoreno, pa bih molila ravnateljicu za odgovori. 
I vezano isto još za Rin Tin Tin znam za neku investiciju, pa bih molila da mi malo više to 
objasni. 
 I drugo pitanje je za gospodina Aleksandra Matića, a isto se vezuje direktno za bivši 
Pionirski dom. Naime, bili smo upoznat i što smo čitali u novinama da je odobrena određena 
investicija, da ćemo dobiti neka bespovratna sredstva financijska, pa me zanima kako stojimo 
sa tim projektom, kada će početi radovi i što obuhvaćaju, da vidimo kako će to biti. 
 Zahvaljujem. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zavaljujem. 
 Diretrice Tamara Brussich ha la facolta' di parola. 
 
TAMARA BRUSSICH: 
 La ringrazio per le domande. 
 Signor presidente del consiglio, signor Sindaco, vicesindaci. 
 Per quanto riguarda l'invstimento che e stato efetuato nella Scuola dell'infanzia Rin 
Tin Tin, esso monta 575.000,00 kuna e riguarda un investimento pianificato nel bilancio 
comunale per il 2019 approvato da questo Consiglio l'anno scorsso. 
Radi se o vanjskoj nabavi radova na ugradnji vanjske kompaktne plinske kotlovnice obzirom 
da je gradski plin odnosno prirodni plin doveden u sam centar grada, a naš objekt je još uvijek 
imao grijanje na staru kotlovnicu na lože ulje, bilo je potrebno zbog i uštede, ali i ekološke 
prihvatljivosti obaviti tu investiciju za koju je objavljen poziv početkom godine, jedne 
jednostavne nabave. Posao je dobila naša Plinara Pula, koja je obavila kompletne radove, te je 
primopredaja izvršena 30. svibnja. Prije toga valja reći da smo zajedno sa ostalim gradskim 
vrtićima sudjelovali na projekt Ministarstva zdravstva, obrazovanja i sporta, te smo za 
cjelokupnu projektnu dokumentaciju iznašli 50 % sredstava iz Europskog socijalnog fonda, 
tako da je zaista vrtić Rin Tin Tin sada išao na prirodni plin odnosno grijanja zadovoljan i 
novu sezonu ćemo ostvariti sa upotrebom nove plinske kotlovnice. Radi se o vanjskoj 
kotlovnici. Unutarnja stara kotlovnica na loš ulje više se neće upotrebljavati. Konzervirana je 
i ostavljena u samom objektu zbog izuzetno visokih troškova vađenja. samih uređaja i 
strojeva koji su unutra. 
 Što se tiče ljetnog rada vrtić Rin Tin Tin obavlja svoj ljetni rad na dvije lokacije i to na 
vrtić u Ulici Giardini i u vrtiću u centralnoj zgradi na Glavinićevom usponu. Zadnji podatak 
da je od danas bilo prisutno 68.smero djece. To je lijep postotak i svake godine sve više i više 
djece pohađa vrtić i tijekom ljetnih mjeseci. To je informacija i što se tiče nas i dva ostala 
dječja vrtića. Puno je djece u vrtićima i tijekom srpnja i kolovoza, organiziramo rad u 
normalnom radnom vremenu. Temeljem analize koju smo zamolili roditelje da nam ispune 
njihove potrebe, tako da smo mi ustvari cijele ljeto otvoreni, cijelo ljeto radimo u smanjenom 
obimu, ali u redovnom radu. I ne samo to, nego se odvijaju i razno razne aktivnosti. A 
obzirom da se dječji vrtić Rin Tin Tin voli baviti kulturom onda smo i tijekom ove godine u 
srpnju imali glazbene radionice, koje su u sklopu Arene internationala, 15 dana su djeca imale 
probe i imaju još uvijek probe zbora , koji će se priključiti zboru odraslih tijekom ovog tjedna 
i slijedećeg kada se odvijaju koncerti i aktivnosti Arena internationala. Naravno, tijekom 
Pulskog Filmskog Festivala smo bili prisutni na svim projekcijama koje su se odvijale u 
Istarskom narodnom kazalištu tijekom nedjeljnih sati. A, evo, tijekom ovog tjedna djeca su na 
radionicama u Arheološkom muzeja Istre, odnosno Svetim srcima, gdje dje postavljena 
izložba velikog Meštrovića, tako da u grupama od po 10, 12 djece, pohađaju radionice, 
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naravno u pratnji svojih odgojitelja. I tako ćemo nastaviti i tijekom cijelog ljeta, naravno, uz 
sve one druge radove koji su potrebni, a radi se o tekućem investicijskom održavanju , koji 
kao isvakog ljeta obavljamo i tijekom ova dva mjeseca. 

Ja se nadam che sia risposto bene alla sua domanda. La ringrazio. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 La ringrazio. 
 Dajem riječ pročelniku Aleksandru Matiću da odgovori na drugo pitanje. 
 
ALEKSANDAR MATIĆ: 
 Što se tiče Pionirskog doma i dječjeg rekreativnog centra radovi će započeti početkom 
rujna mjeseca, biti će rekonstrukcija godine. Imamo još nekoliko aktivnosti koje moramo u 
međuvremenu završiti, ali ukoliko se planovi ostvare i sve ono što smo zacrtali, početkom 
rujna, ponavljam, trebaju početi građevinski radovi. 
 Upravni odjel za kulturu, koji je nadležan za te projekte i Castrum Pula, koji je 
upravitelj zgrade, imali su niz aktivnosti i sada su provedena dva otvorena postupka javne 
nabave za izvođače radova, imamo pravovaljanu ponudu, čekamo žalbene rokove da prođu, 
da možemo dati u daljnju proceduru. Trenutno je i postupak jednostavne nabave za nadzornog 
inženjera u toku. Po okončanju jednog i drugog postupka, ali napominjem izvođača radova 
imamo, biti će skupština Društva gdje će mene ovlastiti za potpisivanje ugovora obzirom da 
ugovor o izvođenju radova prelazi milijun kuna, odnosno da budem precizan 8,1 milijuna 
kuna sa porezom na dodatnu vrijednost.  
 Što se tiče samih radova podijeljeni su u dvije kategorije. Tu su radovi energetske 
učinkovitosti, gdje imamo sufinanciranje Europske unije putem Fonda za zaštitu okoliša i 
energetske učinkovitosti i obnova ovojnice odnosno pročelja, zamjena stolarije, modernizacija 
sustava grijanja, te modernizacija cjelokupne rasvjete unutar objekta. 
 Što se tiče radova koji nisu vezani za energetsku učinkovitost njih sufinancira Grad 
Pula u sto postotnom iznosu, ali se odnose na uređenje cjelokupnog interijera od zamjene 
dotrajalih radijatora, sobnih vrata, sanitarna tri čvorova, sanitarnog čvora za osobe sa 
smanjenom pokretljivošću i drugi slični radovi, farbanje zidova i slično. 
 Što se tiče samih korisnika objekta oni su svi u fazi seljenja. Upravni odjel za kulturu 
pobrinuo se da svako od tih korisnika ima adekvatnu lokaciju obzirom da će radovi trajati 
cirka godinu dana. 
 Što se tiče Studija Zaro on će biti privremeno smješten u Društvenom centru Rojc. 
 Što se tiče teatra Naranča on će biti smješten na nekoliko lokacija. Predstave će se 
odvijati u Zajednici Talijana Circcolo i još smo im osigurali nekoliko drugih poslovnih 
prostora kao i za pitanje skladištenja njihove opreme.  
Dječja čitaonica seli u centar grada u Smareglievu ulicu br. 2, gdje je prostor preko 100 m2, a 
Naša djeca idu u Dom Mate Parlov. 
 Što se tiče drugih izvora financiranja, obzirom da pratimo i druge modalitete, sredstva 
Grada Pule koja su u Proračunu osigurana, maksimalno smanjimo. Taj projekt smo prijavili 
na Nacionalni poziv za subvencioniranje EU projekata na regionalnoj i lokalnoj razini gdje 
možemo još dodatna sredstva osigurati, ali o tom potom. Ja se nadam da ćemo svakako tu 
investiciju, koja je jako bitna za naše najmlađe za njihove aktivnosti, završiti u ugovorenom 
roku, a rok završetka tih radova je prema potpisanim ugovorom sa Ministarstvom 
graditeljstva 22.listopada 2020. godine. Vremena ima, ali posla ima jako puno , ima 14 
mjeseci pred nama. Svi korisnici, a njih je preko 500 djece, su adekvatno zbrinuti na dobrobit 
svih nas. 
Hvala. 
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TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Kolegice Bruna Jovanović, imate riječ. 
 
BRUNA JOVANOVIĆ: 
 Ringrazio alla diretrice Tamara Brussich. Veramednte congratulazioni. 
 Hvala i gospodinu Aleksandru Matiću, koji mi je iscrpno odgovorio na moje pitanje. 
 Hvala. 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Kolega Radenko Ognjenović, možete postaviti pitanja. 
 
RADENKO OGNJENOVIĆ: 
 Dobar dan svima. 
 Imao bih pitanje za gospodina Giordana Škuflića u vezi primjedbi građana oko nekih 
stvari koje se dešavaju. 
 Prvo bi se odnosilo na Uspon kod Arene. Konkretno pitanje, tko je odobrio da se 
posijeku sva stabla, koja je to tvrtka odobrila, tko je odobrio da se posijeku sva stabla kod 
Uspona kod novog uređivanja, koja je tvrtka to napravila, za koju cijenu. Prema 
konzervatorima nije bilo potrebno posjeći sva stabla. 

I drugo u vezi toga, jedna dopuna za Tomislavov trg. 
Svjedoci smo da očito naši građani odnosno vozači prilikom parkiranja na 

Tomislavom trgu padaju u kanale gdje su posađena stabla. Zar još uvijek je problem da se na 
te kanale mogu ugraditi neka rješenja odnosno to se moglo predvidjeti prilikom samog 
izvođenja projekta da se jednostavno to ne dešava i dolazi do oštećenja automobila. Nemojmo 
zaboraviti, nisu svi građani vozači formule 1 i nisu svi fenomenalni vozači. Dajte da 
pokušamo to izbjeći. 
 I usput, kada će se završiti projekt Tomislavovog trga do kraja, odnosno kada će se 
izgraditi zgrada Mjesnog odbora, koja je predviđena po prvotnom projektu. 
 I pitanje za gospođu Načinović. 
 
TIZIAO SOŠIĆ: 

Dva pitanja ste postavili. 
 Pročelniče Škufliću imate riječ. Možete odgovoriti na postavljena pitanja o Usponu 
kod Arene i o Tomislavovom trgu 
 
GIORDANO ŠKUFLIĆ: 
 Hvala. 
 Što se tiče Rotarovog uspona kod Arene, projekt je napravljen od ovlaštene 
Arhitektonske kuće i takav projekt je morao i dobio je suglasnost nadležnog Konzervatorskog 
odjela u Puli, koji predviđa da se dva čempresa koja su tamo bila uklone. Onaj manji dio 
stabala, hajmo tako ne nazvati, možda, ne manje vrijednim i beznačajnim, jer bi to bilo 
okrutno prema biljkama i prema njima, jer su tamo bili dugi niz godina, su rezultat izvođenja 
radova gdje se u biti na neki način i oštećena neka korijena i jednostavno na taj način je onda 
bilo najpametnije, najbolje ta stabla maknuti. 
 Ono što je vrlo bitno i napomenuti da dva visoka čempresa koji su bili oni su bili 
maknuti isključivo zato jer je to bio uvjet nadležnog Konzervatorskog odjela. 
 Rotorov uspon, koji je sada u funkciji, ima jednu potpuno drugu vizuru, drugačiji 
izgled Arene, drugačiji pristup. I ja vam mogu osobno reći da sam od mase građana grada 
Pule dobio pozitivno mišljenje zato jer se sada Arena doživljava na potpuno drugačiji način.  
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 Što se tiče trga kralja Tomislava upravo smo u fazi dobivanja ponuda za postavljanje 
rešetki. Radi se o dva lokaliteta na onom dijelu koji je bliži tržnici i onom donjem dijelu gdje 
je u biti, ne sada, nego u prethodnim remenima dolazilo do takvih situacija da su ljudi i preko 
onih graničnika kada prelaze između, pa su dolazili u situaciju da su padali u taj međuprostor. 
Mi nismo ga htjeli, niti nismo ga mogli ispuniti zato jer je bilje tako posađeno i navodnjavanje 
tako uređeno da bi nasipavanje tog dijela prostora u visini od 30, 40 centimetara, onemogućilo 
normalno funkcioniranje zelenila. U dogovoru smo s jednim izvođačem radova, dogovorili se 
da dade jednu aproksimativna ponuda da vidimo kako bi konstruktivni elementi mogli 
zadovoljiti takvu jednu situaciju, a to znači da ako se eventualno i u budućnosti desi da auto 
preskočili ili zaobiđe taj jarić, da u biti izdrži težinu automobila, statički i dinamički. To 
očekujemo da nam se da i jednostavno onda ćemo vidjeti koja su to sredstva i u jednom što 
prije mogućem roku, ako budu mogućnosti financijske koje mi imamo u proračunu 
predviđene i definirane programom našim dostatne, onda ćemo krenuti u izvođenje tih radova.  
 Što se tiče izgradnje zgrade Mjesnog odbora još se o tome nije raspravljalo. Znači, 
izgradnja tržnice koja bi trebala doći na tom parkingu na mjesto do tržnice, u tom segmentu 
sjevernom, i ta zgrada tog Mjesnog odbora u tom dijelu, koji u biti gravitira prema 
dispanzeru, još se nije raspravljalo o tome. Trg kralja Tomislava je jedna lijepa cjelina, jedan 
novi prostor, jedan novi doživljaj, građani su zadovoljni, pozitivne su reakcije. Za sada, 
iskreno nismo razmišljali kada bi se krenulo sa izgradnjom i sa planiranim ta dva projekta. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Kolega Radenko Ognjenović, imate riječ. 
 
RADENKO OGNJENOVIĆ: 
 Što se tiče gospodina Škuflića, vi ste dobili pohvalu od građana, ja sam dobio isto 
dosta primjedbi od tih istih građana koji su nezadovoljni ovom izvedbom. Ja sam lijepo pitao 
tko je odobrio sječu stabala. Netko je morao dati odobrenje za sječu stabala. Konzervatori su 
rekli samo s jedne strane. Koliko je to koštalo i tko je to izveo. Na kraju krajeva taj uspon je 
bio u puno boljem stanju nego stepenice s druge strane Arene, koje bi trebalo hitnije urediti 
nego ovaj uspon. 
 Ja bih stvarno molio da prilikom uređenja Giardina koje imate u planu za par godina 
da ne gledate samo u jednom smjeru, pa da dolazi tamo do piljenja drva, jer imam osjećaj 
kako ste krenuli da će se i tamo drveća prorijediti. 
 Što se tiče trga kralja Tomislava moji je osjećaj da je taj projekt gotov, jer vi da ste 
imali namjeru prilikom adaptiranja projekta to uradili. Sada ste jednostavno shvatili da tamo 
nema dovoljno parkirnih mjesta. Jednostavno zgrade Mjesnog odbora tamo neće biti, jer 
jednostavno oni građani koji žive oko Tomislavovog trga neće više imati niti dovoljno mjesta 
za parkiranje i svi oni korisnici tržnice, banke, apoteke i Doma zdravlja… I zato to je gotov 
projekt. Bilo bi pošteno da se to tako kaže.  

Hvala. 
 

TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Pročelniče Škufliću, imate riječ. 
 
GIORDANO ŠKUFLIĆ: 
 Ja se ispričam, stvarno nisam rekao tko je izvodio radove, Herculaneu podržavamo, a 
financijski dio možemo dostaviti pisanim putem. Međutim, oko ovog drugog djela ako 
razgovaramo ozbiljno, jedno je o dojmu o prostoru, da li ćete biti okrenuti prsima prema 
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Rotarovom prostoru i Areni ili ćete biti prsima okrenuti na vrhu kod Sv. Antona da to bude 
iza, a prsa ispred. Prema tome kada govorimo o dva čempresa, ta dva čempresa su uvijek bila 
kada se gleda dolje prema gore, prsima kada ste okrenuti prema Areni, kada gledate prema 
Sv. Antonu sa lijeve strane, i oni su uklonjeni zato jer je prema projektu, prema prijedlogu 
projektne dokumentacije, uvjet Konzervatorskog odjela bio da se uklone, a to sam i malo prije 
rekao.  
 Stabla koja su uklonjena sa desne strane od Rotarevog uspona, kada se gleda od dolje 
prema Sv. Antonu, su bila uslijed izvođenja radova na neki način oštećena i nije se moglo 
uslijed takvih radova, postavljanja instalacija i svih drugih elemenata konstruktivnih, izbjeći 
tako nešto, jer da se moglo izbjeći to bi izbjegli, kao što smo izbjegli i kada smo radili objekt 
Skejt parka u Karlu Rojcu. Nažalost, nismo mogli izbjeći. I zato su se ta dva, tri stabla sa 
desne strane, u biti morala ukloniti. 
Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Kolegice Jadranka Černjul, možete postaviti pitanja. 
 
JADRANKA ČERNJUL: 
 Lijep pozdrav svima. 
 Imala b ih dva pitanja. 
 Prvo pitanje je za gospodina Deana Kocijančića, direktora Plinare d.o.o. Pula. 
 Zanima me da li nam što možete reći u kojoj su fazi radovi na izgradnji punionice na 
prirodni plin, kakva je dinamika radova i kada se planira okončanje iste. 
 A drugo pitanje bih postavila gospodinu Giordanu Škufliću. 
 Kao više godina, kao i ranijih godina, tako i u ovim ljetnim mjesecima često su prizori, 
možemo vidjeti prizore ilegalnog kampiranja uz samo more, pa tako je i ove godine slučaj, 
konkretno, recimo, na Valovinama, na parkiralištima gdje kamperi ne kampiraju svoje 
kampere nego baš tamo i noće. Svjedočila sam više puta, a isto tako znaju zauzeti po dva, tri 
parkirališta u samom centru grada. 
 Moje pitanje je za gospodina Giordana Škuflića što Grad može učiniti po tom pitanju. 
To je zapravo stari naš problem  
 Hvala lijepa. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Pozivam direktora Kocijančića da odgovori na prvo pitanje. 
 
DEAN KOCIJANČIĆ: 
 Dobar večer svima. 
 Poštovane vijećnice, htio bih samo ovako malo povijesti. Lani negdje u ovo doba 
Pulapromet i Plinara sa Ministarstvom regionalnog razvoja i Fondom EU potpisali su ugovor 
o projektu nabavci 20 autobusa i izgradnje punionice na tlačeni prirodni plin. 
 Nakon pregleda dokumentacije od strane Tržišne agencije za financiranje i ulaganja u 
Fondove EU, Plinara je u 11. mjesecu raspisala natječaj za izgradnju punionice, u 12. mjesecu 
je natječaj završio, otvorene su ponude, da bismo 4.01. donijeli odluku o odabiru ekonomski 
najpovoljnije ponude, te nakon žalbenog roka i roka mirovanja 25.01. je potpisan ugovor o 
izgradnji punionice. 
 Izvođači radova su uvedeni u posao 1.02., rok završetka odnosno puštanja u probni rad 
je 1.08.2019.godine, sutra počinjemo sa puštanjem u probni rad dio po dio punionice. To nije 
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da sutra možete doći napuniti, to se mora usput i ispitati svi oni dijelovi da bi se prilagodili za 
tehnički pregled. Tehnički pregled negdje očekujemo krajem rujna, nakon čega bi projekt bio 
gotovo. 
 Moram napomenuti da je Grad Pula svoju probnu prilaznu prometnicu za autobuse i 
ulazak u punionicu napravio, da je jednim dijelom i HEP sudjelovao u obnovi svog vodnog 
srednje naponskog polja unutar trafostanice nova plinara. Vidjeli ste i tokom medija da su 
dijelovi trafostanice sada svi novi. Zemljani radovi su gotovi, negdje za tjedan, tjedan i pol ide 
završni asfalt i osim tih ispitivanja koja su potrebna sva za tehnički pregled, punionica je 
defakto skoro gotova. 
 Zahvaljujem. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Pročelnik Škuflić, odgovorite na drugo pitanje. 
 
GIORDANO ŠKUFLIĆ: 
 Zakon o ugostiteljskoj djelatnosti, nadležnost ima Turistička inspekcija, ali mora se 
reći da u svim onim dijelovima gdje se takvi automobili, takvi kamperi zadržavaju na 
mjestima gdje to nije predviđeno, mogu djelovati, intervenirati komunalni redari za javne 
površine. 
 Kada se govori o parkiralištima u biti djelatnici TD Pulaparkinga u velikoj mjeri to 
omogućavaju, da tako kažem, presreću vozila i onemogućavaju da se tako nešto događa. 
Znači, da u biti oni tamo borave, da izvade stol, pa da tamo uživaju, u biti to je parkirno 
mjesto koje se mora naplatiti. Na taj način oni funkcioniraju i djeluju. 
  Ove godine smo efikasni. Zašto ? Zato, jer smo imali tri dojave , izašli smo na teren. 
Imali smo dvije dojave, interne, iz obilaska naših službi, međutim, kada smo došli na pozicije 
koje su nam se dojavile da se nalaze takvi kamperi, nisu bili tamo. Oni su već otišli. 
 Komunalni redar ima mogućnost naplate takvih kazni i vjerujte da u bilo kojoj situaciji 
kada budemo uočili i ulovili takve prekršitelje da ćemo postupiti po gradskim odredbama koje 
nam to omogućavaju i dozvoljavaju..  
 Moram naglasiti da naše TP je nositelj inicijative i angažmana oko definiranja, znači 
TD Pulaparking, oko rješavanja takvog jednog lokaliteta u gradu Puli, gdje bi se takvim 
gostima, turistima, koji dolaze sa kamperima, ipak omogućilo da oni svoj boravak, ako se ne 
odluče da otiđu u neke kampove ili zbog bilo kojeg drugog razloga se nađu u takvoj situaciji, 
da im se omogući takav jedan privremeni smještaj ili privremeno zaustavljanje, koje će se 
naplaćivati i koje mora biti opremljeno sa nekim elementima koje zakon propisuje, a u biti to 
se može vidjeti kada idemo po drugim zemljama da takvi lokaliteti postoje. 
 Inicijativa postoji i vjerujemo da ćemo za iduću godinu, vjerujemo da će naše TD 
Pulaparking iznaći, uz suradnju apsolutno Upravnog odjela, jedan takav lokalitet i omogućiti 
da se takve stvari, ne da se dešavaju, nego da se onima koji dolaze sa kamperima omogući 
jedan prihvatni smještaj. 
 Hvala. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Kolegice Jadranka Černjul imate riječ. 
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JADRANKA ČERNJUL: 
 Zadovoljna sam sa odgovorima i gospodina Kocijančića s obzirom da je punionica 
stara bila u derutnom stanju. Evo, još jedanput smo pokazali da smo ekološki osviješteni. 
Nadam se da ćemo ovih dana dobiti jednu lijepu, adekvatnu punionicu plina. 
 Što se tiče kampiranja čini mi se da turisti namjerno idu kampirati, jer im jednostavno 
to prolazilo lišo, što bi rekli, a nadam se da u buduće neće biti tako. 
 Hvala lijepa. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Slijedeći bi bio na redu za postavljanje pitanja bio Mrko Jurkć, međutim, obzirom da 
on nije prisutan, dajem riječ Kristini Rabar, koja može postaviti pitanja. 
 
KRISTINA RABAR; 
 Hvala gospodine predsjedniče. 
 Dobar dan svima, buon giorno a tutti. 
 Imala bih dva pitanja. 
 Prvo pitanje za pročelnika Ureda grada, gospodina Aleksandra Matića. 
 Imali smo nedavno prilike čitati u dnevnim novinama kako je u sklopu projekta 
obnove gradskih fasada Dolcevita do sada obnovljeno čak 57 građevina, od čega njih 36 na 
području stare povijesne jezgre. Novom Odlukom o uvjetima, kriterijima i postupkom za 
sufinanciranje programa obnove građevina omogućena je obnova i izvan zaštićene kulturno-
povijesne cjeline grada, pa me zanima tko se sve može prijaviti i kakav je dosadašnji interes 
suvlasnika zgrada. 
 Drugo pitanje je za pročelnika Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalni 
sustav i imovinu, gospodina Giordana Škuflića. 
 Izgradnjom rotora na vrhu Radićeve ulice na križanju sa Rizzijevom vidimo da se 
naglo poboljšala protočnost prometa pa ujedno i puno veća sigurnost. U najavi je bio i 
nastavak projekta i to izgradnjom kružnog toka kod spomenika na raskrižju Rizzijeva i 
Voltićeva ulica Moje je pitanje: možete li nam reći kakva je situacija s tim projektom odnosno 
za kada su predviđeni radovi. 
 Hvala.  
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem. 
 Pročelniče Matić, imate riječ. 
 
ALEKSANDAR MATIĆ: 
 Hvala na postavljenom pitanju. 
 Uređenje starogradske jezgre je jedan od najvećih prioriteta gradske uprave i zbog 
toga je i osmišljen projekt Dolcevita i sa njezinim izmjenama i dopunama. 
 Što se tiče pročelja, pročelja su lice grada i neovisno o tome, to je prvenstveno 
obaveza vlasnika zgrade. Kroz spomeničku rentu ima niz modaliteta kako da se Grad Pula 
uključi u sufinanciranje obnova pročelja i krovišta. 
 Interes je značajan. Upravni odjel za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu 
ima 40 urednih prijava koji su prošli prvi korak i oni su pozvani na ugovaranje projekta 
Dolcevita. 
 Prvi korak, samo ugovaranje je malo dugotrajniji proces, jer suvlasnici odnosno 
upravitelji tih 40-tak zgrada imaju obavezu izrade projektne dokumentacije, pronalaženje 
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izvođača radova i da zaokruže financijsku konstrukciju koja je potrebna, umanjena za sredstva 
grada, da se to izvede. Ali, ima dosta interesa. 
 Što se tiče same izmjene i dopune projekt Dolcevita, ona, kako kroz iskustvo, imamo i 
mi više iskustva i imamo neke spoznaje koje možda nije bilo prije desetak godina. Došlo je do 
izmjene i dopune te Odluke, a Odluka se odnosi na izrazito vrijedne građevine, te građevine 
koje se nalaze na izrazito vidljivim i frekventnim mjestima.  
 Što se tiče te prve kategorije izrazito vrijedne građevine, to su, recimo, vile na Verudi, 
koje su izvan stare gradske jezgre, a sve druge građevine koje su na glavnim prometnim 
pravcima u ulicama one ulaze u tu izmjenu i dopunu. Obzirom da je to jedina iznimna dopuna 
efektno izmijenjena, mali smo do sada 9 zahtjeva, svih 9 zahtjeva, Povjerenstvo koje obrađuje 
te zahtjeve je dao 8 pozitivnih natječaja.. Napominjem to je tek u fazi uhodavanja te izmjene i 
dopune i ja vjerujem da će mnogi građani koji ne žive u starogradskoj jezgri, a žive u izrazito 
vrijednim kućama i na prezentnim mjestima doći i pitati način kako da se uključe preko svojih 
upravitelja u projekt Dolvevita. 
 Hvala lijepa. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
 Zahvaljujem.  
 Pročelnik Giordano Škuflić, imate riječ. 
 
GIORDANO ŠKUFLIĆ: 
 Hvala. 
 Rizijeva, Voltićeva. Imamo građevinsku dozvolu i u fazi smo nabave za izvođače 
radova, mislim da će se 08.08. otvarati ponude da vidimo tko će biti najpovoljniji. 

Naime, radi se o raskrižju koje je sada, nije usko grlo, nego ono što se mora riješiti u 
da bi se riješilo raskršće Radićeva. Jednostavno to je jedan potez koji je kontinuirano do danas 
gotovog raskrižja do raskrižja do raskrižja budućeg Voltićeva do Moccenievog spomenika u 
dužini 260 metara sa kompletnom oborinskom odvodnjom, javnom rasvjetom i dva ugibališta 
za autobuse. 

Treba napomenuti da smo fazi organiziranja tog posla vrlo ozbiljno pristupili 
premještanju spomenika Močenija, koji danas ima svoju statiku i da bi se on sigurno i 
kvalitetno premjestio mora se napraviti nova nosiva konstrukcija na koju će se on smjestiti. 
Isto tako spomenik se spomenik mora statički osigurati i kada budemo to radili morati ćemo 
raditi sa autorom da u biti ispunimo sve one uvjete iz statike koji su potrebni da bi taj 
spomenik mogao premjestiti, a da se nešto ne desi. 

Kako smo u postupcima za. odabir izvođača sada u ljetnom periodu, po završetku 
sezone u 9. mjesecu planiramo započeti sa radovima, koji će u biti zaokružiti jednu cjelinu 
problematičnog prometa u tom dijelu grada, ali to nije kraj, zato jer naš nastavak radova po 
izgradnji ovog kružnog raskrižja će biti kružno raskrižje na zaobilaznici koja će biti na dnu 
Rizzijeve ulice, gdje danas svjedoci smo da imamo dosta problema, u biti imamo duga 
čekanja, pogotovo u vrijeme odlaska na posao, kada se automobili ne mogu uključivati u 
glavnu prometnicu i tu dolazi do zastoja. U tom dijelu imamo nekih određenih imovinsko- 
pravnih poteškoća. Mislim da ćemo to dosta brzo riješit, tako da kada završimo ovo novo 
raskršće, krećemo dalje u ono drugo, gdje bi onda u biti taj jedan potez od Radićeve pa do 
obilaznice u biti bio jedna gotova priča kako treba.  
Hvala 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 

Zahvaljujem. 
Kolegice Kristina Rabar, imate riječ. 
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KRISTINA RABAR: 

Hvala Predsjedniče na odgovorima, zadovoljna sam. 
 
TIZIANO SOŠIĆ: 
Zahvaljujem. 
Utvrđujem da je vrijeme koje nam je bilo na raspolaganju za vijećnička pitanja isteklo. 
Vijećnici koji će na slijedećoj sjednici imati prednost su 
Redžep Raimović 
Dunja Račić 
Ivan Nekić 
 
 
 
AD – 2   USVAJANJE SKRAĆENOG ZAPISNIKA SA 16 SJEDNICE 

GRADSKOG VIJEĆA OD 05.06.2019. 
  
Vijeće je bez primjedbi sa 21 glasom „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 1 

„SUZDRŽANIM“ glasom usvojilo 
 

SKRAĆENI ZAPISNIK 
SA 16. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA OD 05.06.2019. GODINE 

 
 
 
AD - 3.  INFORMACIJA O STANJU SIGURNOSTI NA PODRUČJU GRADA 
  PULE ZA RAZDOBLJE OD SIJEČNJA DO LIPNJA 2019. GODINE 
  
Predsjednik utvrđuje da je sjednici pristupio vijećnik Mauricio Licul, pa je prisutno 23 
vijećnika. 

 
Obrazloženje za ovu točku dnevnog reda je podnio VJEKOSLAV VUKŠIĆ, Načelnik 
Policijske postaje Pula: 
 „Sigurnosno stanje na području Grada Pule u prvom polugodištu 2019. godine temelji se na 
analizi sigurnosno-relevantnih pokazatelja u promatranom razdoblju pri čemu se ne bilježe 
sigurnosno-rizični događaji koji bi svojim posljedicama i intenzitetom u većoj mjeri ugrožavali sigurnost 
građana i imovine. 

 
 Stanje sigurnosti u Gradu Puli u prvom polugodištu 2019. godine u odnosu na prethodnu 
godinu obilježeno je: 

 smanjenjem broja kaznenih djela za 24%, 
 smanjenjem broja prometnih nesreća za 18%, 
 smanjenjem broja prekršaja iz oblasti javnog reda i mira za 10%, 
 smanjenjem broja prekršaja iz ostalih zakona za 27%, 
 smanjenjem broja požara za 27%. 

KRIMINALITET 

 Na području Grada Pule u prvom polugodištu 2019. godine evidentirana su 503 kaznena djela 
što je za 155 kaznenih djela ili 24% manje nego u istom razdoblju prethodne godine kada je 
evidentirano 658 kaznenih djela. 
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 Od ukupnog broja evidentiranih kaznenih djela razriješena su 263 kaznena djela ili 52% dok je 
u istom razdoblju prethodne godine razriješeno 375 kaznenih djela ili 57%. Istovremeno je naknadnim 
otkrivanjem počinitelja razriješeno 20 kaznenih djela iz prethodnih godina, što znači da su ukupno 
razriješena 283 kaznena djela ili 56%, a u prvom polugodištu prethodne godine ta je razriješenost 
iznosila 59% odnosno 385 kaznenih djela. 
 

Struktura kriminaliteta na području Grada Pule: 
 

       1-6/2019.g. 1-6/2018.g.  RAZLIKA 
 
- OPĆI KRIM.   412   430    - 18 
- ORGANIZIRANI. KRIM.     7      2       5 
- KRIMINALITET DROGA   22    14       8  
- GOSPODARSKI KRIM.   13     57   - 44  
- TER. I EKST. NAS.      0      1     - 1  
- KIBERNETIKA      0      5     - 5 
- KAZ.-PRAVNA ZAŠTA   49  149   - 100 
 DJECE I OBITELJI  

 
U domeni općeg kriminaliteta u prvom polugodištu 2019. godine zabilježeno je 412 kaznenih 

djela ili 82% od ukupnog kriminaliteta evidentiranog na području Grada Pule, dok je u istom razdoblju 
prethodne godine evidentirano 430 kaznenih djela ili 65% ukupnog kriminaliteta.  

 
Najbrojnija su kaznena djela teških krađa i krađa. Teških krađa je zabilježeno 142 kaznena 

djela u odnosu na usporedno razdoblje kada je evidentirano 187 kaznenih djela, dok je zabilježeno 
130 kaznenih djela krađa u odnosu na usporedno razdoblje kada su evidentirana 134 kaznena djela. 
Kaznenih djela razbojništva evidentirano je 13, za 5 kaznenih djela više nego u istom razdoblju prošle 
godine, a razriješeno ih je 10 kaznenih djela iz izvještajnog razdoblja te 2 kaznena djela iz prethodnih 
godina. 
 

 U domeni gospodarskog kriminaliteta zabilježeno je 13 kaznenih djela ili 3% od ukupno 
zabilježenog kriminaliteta na području Grada Pule, dok je u istom razdoblju prošle godine evidentirano 
57 kaznenih djela ove vrste kriminaliteta. Prema vrsti kaznenih djela u izvještajnom razdoblju 
zabilježeno je: po 5 kaznenih djela zlouporabe povjerenja u gospodarskom poslovanju i prijevare u 
gospodarskom poslovanju te po 1 kazneno djelo zlostavljanja na radu, protupravne gradnje i 
pronevjere.  

Iz grupacije organiziranog kriminaliteta evidentirano je 7 kaznenih djela ili 1% od ukupno 
zabilježenog kriminaliteta, dok su u usporednom razdoblju protekle godine evidentirana 2 kaznena 
djela. Prema vrsti kaznenih djela u izvještajnom razdoblju zabilježena su: 4 kaznena djela iznude, 2 
kaznena djela protupravne naplate te 1 kazneno djelo nedozvoljene trgovine. 
 

 Iz domene kriminaliteta droga u prvom polugodištu 2019. godine zabilježena su 22 kaznena 
djela ili 4% od ukupnog broja evidentiranih kaznenih djela na području Grada Pule, dok je u istom 
razdoblju prethodne godine zabilježeno 14 takvih kaznenih djela. Prema vrsti kaznenih djela u 
izvještajnom razdoblju zabilježeno je: 16 kaznenih djela neovlaštene proizvodnje i prometa drogama 
te 6 kaznenih djela omogućavanja trošenja droga.  
 
 Realizirano je 130 zapljena droga koje su oduzete od 114 osoba. U ostvarenim zapljenama 
oduzeto je 1.047,6 g heroina, 1,7 g kokaina, 569,73 g marihuane, 13 kom. biljke cannabis sative, 
nepoznate količine sjemenki marihuane, 33 kom. ecstasya, 11,5 g MDMA, 96,31 g amfetamina, 1,34 g 
psilocibina te 8,5 kom. LSD-a. 
 

Iz oblasti kazneno-pravne zaštite djece i obitelji u prvom polugodištu 2019. godine 
evidentirano je 49 kaznenih djela ili 10% od ukupno zabilježenog kriminaliteta, dok je u istom razdoblju 
prošle godine evidentirano 149 kaznenih djela. Prema vrsti kaznenih djela u izvještajnom razdoblju 
zabilježena su: 23 kaznena djela povrede djetetovih prava, po 8 kaznenih djela prijetnje i nasilja u 
obitelji, po 3 kaznena djela upoznavanja djece s pornografijom i povrede dužnosti uzdržavanja, 2 
kaznena djela tjelesne ozljede te po 1 kazneno djelo bludnih radnji i spolne zlouporabe djeteta mlađeg 
od petnaest godina. 
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 JAVNI RED I MIR  
 

 Tijekom prvog polugodišta 2019. godine evidentirano je 120 prekršaja iz Zakona o prekršajima 
protiv javnog reda i mira za što je prijavljeno 150 osoba, a što je za 14 prekršaja ili 10% manje u 
odnosu na prošlogodišnje usporedno razdoblje kada je evidentirano 134 prekršaja za što je prijavljena 
151 osoba. 

 Prema vrsti, najučestaliji prekršaji su drsko ponašanje i svađa/vika na javnom mjestu (po 34 
prekršaja), slijede tučnjava (19), držanje životinja bez nadzora (14), vrijeđanje ovlaštenih službenih 
osoba (7), te vrijeđanje moralnih osjećaja građana (6).  

 OSTALI PREKRŠAJI 

 Iz ostalih Zakona evidentiran je 431 prekršaj za izvršenje kojih je prijavljeno 428 osoba, što je 
za 157 prekršaja ili 27% manje u odnosu na prošlogodišnje usporedno razdoblje, kada je zabilježeno 
588 prekršaja, za čije je počinjenje prijavljeno 586 osoba.  

 U izvještajnom razdoblju zabilježeni su sljedeći prekršaji: 130 prekršaja iz Zakona o osobnoj 
iskaznici, 107 prekršaja iz Zakona o suzbijanju zlouporabe droga, 46 prekršaja iz Zakona o strancima, 
37 prekršaja iz Zakona o zaštiti od nasilja u obitelji, 36 prekršaja iz Zakona o sprječavanju nereda na 
sportskim natjecanjima, 30 prekršaja iz Zakona o prebivalištu,  10 prekršaja iz Zakona o nabavi i 
posjedovanju oružja građana, 3 prekršaja iz Zakona o zaštiti od požara, dok su prekršaji iz ostalih 
zakona zabilježeni u manjem broju. 

 PROMET 

 Tijekom prvog polugodišta 2019. godine na području Grada Pule evidentirano je 170 
prometnih nesreća, što je u odnosu na prošlogodišnje usporedno razdoblje smanjenje za 37 
prometnih nesreća ili 18%. 

 Od ukupnog broja prometnih nesreća 59  je sa stradalim osobama. Ukupno je stradalo 70 
osoba, od kojih je 58 osoba zadobilo lake tjelesne ozljede, a 12 je osoba teško ozlijeđeno. Tijekom 
prvog polugodišta 2018. godine zabilježene su 64 prometne nesreće sa stradalim osobama, u kojima 
je stradala 81 osoba, od kojih je 71 osoba zadobila lake tjelesne ozljede, 7 osoba teške tjelesne 
ozljede te su 3 osobe poginule. 

 Tijekom izvještajnog razdoblja na području Grada Pule zabilježena su 6.202 prekršaja u 
prometu, a što je više nego u usporednom razdoblju 2018. godine kada je zabilježeno 5.407 prekršaja.  

 Najčešći prekršaji zabilježeni u prometu a koji se mogu dovesti u uzročno - posljedičnu svezu 
s prometnim nesrećama su: nepropisna brzina – 1.655 prekršaja ili 27%, vožnja pod utjecajem 
alkohola – 503 ili 8%, nepropisno pretjecanje – 178 ili 3%  te upravljanje prije stjecanja prava – 42 ili 
1%, od ukupnog broja evidentiranih prometnih prekršaja. 

  POŽARI 
 
U Gradu Puli tijekom prvog polugodišta 2019.g. zabilježena su 22 požara, a što je smanjenje od 27% 
u odnosu na isto razdoblje prošle godine kada je evidentirano 30 požara. 

Od zabilježenih požara u izvještajnom razdoblju 11 ih je bilo je na građevinskim objektima, 10 na 
otvorenim prostorima i 1 na prometnim sredstvima. 

  OCJENA STANJA SIGURNOSTI    

 Na temelju iznijetih pokazatelja procjenjujemo da je stanje sigurnosti na području Grada Pule u prvom 
polugodištu 2019. godine zadovoljavajuće obzirom nisu zabilježeni događaji koji bi bitno narušili 
sigurnost građana i imovine.  

 Nastavlja se trend smanjenja kaznenih djela, a također se bilježi i pad prometnih nesreća, prekršaja iz 
javnog reda i mira, prekršaja iz ostalih zakona te požara.“ 

 
U raspravi su sudjelovali: IGOR Belas u ime Kluba vijećnika SDP- HSU, VALTER 

BOLJUNČIĆ u ime Kluba vijećnika IDS-HSU-ZELENI; U pojedinačnoj raspravi: SINIŠA 
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GORDIĆ, ELVIRA GATTONI STEPANOV, RADENKO OGNJENOVIĆ, VJEKOSLAV 
VUKŠIĆ odgovori na postavljena pitanja, BORIS MILETIĆ. dopunsko obrazloženje.  

 
PREDSJEDNIK utvrđuje da je Gradsko vijeće primilo na znanje 

- INFORMACIJU O STANJU SIGURNOSTI NA PODRUČJU GRADA 
   PULE ZA RAZDOBLJE OD SIJEČNJA DO LIPNJA 2019. GODINE 
 
te je predloženo da se najmanje jedanput godišnje vijećnicima podastre Informacija o stanju 
sigurnosti na području Grada Pule. 
 
 
 
 
AD – 4.  DONOŠENJE ODLUKE O UTVRĐIVANJU LOKACIJE VATROGASNOG  

CENTRA PULA I PRIJENOSU PRAVA GRAĐENJA U KORIST JAVNE  
VATROGASNE POSTROJBE PULA 

 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE. 
Giordano Škuflić, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalni sustav i 
imovinu obrazlaže prijedlog akta. 
  
Izvješća nadležnih radnih tijela: 
- Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
- Odbora za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas), vijećnici su primili na tablet. 
 
U pojedinačnoj raspravi sudjelovali su : ARDEMIO ZIMOLO, ROBERTO FABRIS.  
 
PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ, zaključuje raspravu i daje na glasanje  Odluku o 
utvrđivanju lokacije Vatrogasnog centra Pula i prijenosu prava građenja u korist Javne 
vatrogasne postrojbe Pula, te nakon glasanja utvrđuje da je 
 

 Vijeće sa 23 glasova ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» glasova, 
donijelo  
 
 ODLUKU O UTVRĐIVANJU LOKACIJE VATROGASNOG CENTRA PULA 

I PRIJENOSU PRAVA GRAĐENJA U KORIST JAVNE VATROGASNE 
POSTROJBE PULA 

 
 
 
 
 
 Predsjednik određuje stanku u trajanju od 15 minuta. 

Nastavak je u 19,45 sati. 
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AD – 5.  DONOŠENJE: 
5.1. Odluke o stavljanju izvan snage Odluke o donošenju Provedbenog urbanističkog plana "Stari 
Grad Pula" 
5.2. Odluke o donošenju V. izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Grada Pule 
5.3. Odluke o donošenju VI. izmjena i dopuna Generalnog urbanističkog plana Grada Pule 

 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda JE GRADONAČELNIK GRADA PULE. 

Uvodno obrazloženje je dao Giordano Škuflić, pročelnik Upravnog odjela za 
prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu. 

 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 
- Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
- Odbora za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas), vijećnici su primili na tablet. 
 
 U raspravi su sudjelovali: ALKA STRAC, u ime Kluba vijećnika SDP-HSU; U 
pojedinačnoj raspravi: SANJA RADOLOVIĆ, GIORDANO ŠKUFLIĆ, odgovori na 
postavljena pitanja. 
 
 
PREDSJEDIK TIIANO SOŠIĆ, zaključuje raspravu i odvojeno daje na glasanje 
DONOŠENJE: 
 
5.1. Odluku o stavljanju izvan snage Odluke o donošenju Provedbenog urbanističkog plana 
"Stari Grad Pula", 
5..2. Odluko o donošenju V. izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Grada Pule 
5.3. Odluko o donošenju VI. izmjena i dopuna Generalnog urbanističkog plana Grada Pule, 
te nakon glasanja utvrđuje 
 
 

-da je Vijeće sa 17 glasova „ZA“, 5 glasa „PROTIV“ i s 1 „SUZDRŽANIM“ glasom 
donijelo  
 5.1. Odluku o stavljanju izvan snage Odluke o donošenju Provedbenog urbanističkog 
plana "Stari Grad Pula",  
 

-da je Vijeće sa 15 glasova „ZA“, 6 glasova „PROTIV“ i 2 „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo 
 5.2. Odluku o donošenju V. izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Grada Pule 

 
-da je Vijeće sa 15 glasova „ZA“, 6 glasova „PROTIV“ i 2 „SUZDRŽANIH“ glasova 

donijelo 
5.3. Odluko o donošenju VI. izmjena i dopuna Generalnog urbanističkog plana Grada  
Pule  
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AD – 6  DONOŠENJE ODLUKE O DONOŠENJU III. IZMJENA I DOPUNA  
  URBANISTIČKOG PLANA UREĐENJA „MAX STOJA“ 
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE. 
Uvodno obrazloženje za prijedlog akta i Amandman Gradonačelnika dao je Giordano 

Škuflić, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu.  
 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 
- Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
- Odbora za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas) 
- Odbora za razvoj (predsjednik: Mirko Jurkić, vijećnici su primili na tablet. 
 
Budući se nitko nije javio za raspravu PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ, zaključuje raspravu 
i daje na glasanje Odluku o donošenju III. izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja 
„Max Stoja“zajedno sa Amandmanom Gradonačelnika koji postaje sastavni dio akta - 
Urbanističkog plana uređenja „Max Stoja» te nakon glasanja utvrđuje da je 
 

Vijeće sa 23 glasova ZA», bez glasova «PROTIV» i bez «UZDRŽANIH glasova, 
donijelo 

ODLUKU O DONOŠENJU 
III. IZMJENA I DOPUNA URBANISTIČKOG PLANA UREĐENJA 
„MAX STOJA“ 

 
 
 
AD – 7.  DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O IZRADI  

IX. IZMJENA I DOPUNA GENERALNOG URBANISTIČKOG PLANA  
GRADA PULE I I. IZMJENA I DOPUNA URBANISTIČKOG PLANA  
UREĐENJA „RIBARSKA KOLIBA“ 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je JE GRADONAČELNIK GRADA PULE. Prijedlog 
akta je obrazložio Giordano Škuflić, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, 
komunalni sustav i imovinu. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 
- Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
- Odbor za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas) 
- Odbor za razvoj (predsjednik: Mirko Jurkić), vijećnici su primili na tablet. 
 
Budući se nitko nije javio za raspravu PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ, zaključuje raspravu 
i daje na glasanje Odluku o Izmjeni i dopuni Odluke o izradi IX. Izmjena i dopuna 
Generalnog urbanističkog plana Grada Pule i . Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja 
„Ribarska koliba“, te nakon glasanja utvrđuje da je  
 

Vijeće sa 22 glasova „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i sa 1 „SUZDRŽANIM“glasom 
donijelo 

ODLUKU O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O IZRADI IX. IZMJENA I DOPUNA 
GENERALNOG URBANISTIČKOG PLANA GRADA PULE i I. IZMJENA I DOPUNA 
URBANISTIČKOG PLANA UREĐENJA „RIBARSKA KOLIBA“ 
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AD – 8.  DONOŠENJE ODLUKE O GRAĐENJU GRAĐEVINE  
  INFRASTRUKTURNE NAMJENE NA LOKACIJI PRAGRANDE 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE.  
Prijedlog akta je obrazložio Giordano Škuflić, pročelnik Upravnog odjela za prostorno 
uređenje, komunalni sustav i imovinu.  
 
Izvješća nadležnih tijela: 
- Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
- Odbor za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas) 
- Odbor za razvoj (predsjednik: Mirko Jurkić), vijećnici su primili na tablet, vijećnici su 
primili na tablet. 

 
Budući se nitko nije javio za raspravu PREDSJEDNK TIZIANO SOŠIĆ, zaključuje raspravu 
i daje na glasanje Odluku o građenju građevine infrastrukturne namjene na lokaciji Pragrande, 
te nakon glasanja utvrđuje da je  
 

Vijeće sa 22 glasov „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i 1 „SUZDRŽANIM“ glasom 
donijelo 
 
 ODLUKU  

O GRAĐENJU GRAĐEVINE INFRASTRUKTURNE NAMJENE 
NA LOKACIJI PRAGRANDE 

 
 
 
AD – 9.  DONOŠENJE ODLUKE O DAVANJU KONCESIJE NA POMORSKOM  

DOBRU U SVRHU GOSPODARSKOG KORIŠTENJA LUKE POSEBNE  
NAMJENE–POSTOJEĆE BRODOGRADILIŠNE LUKE "TEHNOMONT-
PULA" 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE . 
Obrazloženje akta je dao Giordano Škuflić, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, 
komunalni sustav i imovinu. 
 
 U pojedinačnoj raspravi je sudjelovao ARDEMIO ZIMOLO. 
 
 PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ, zaključuje raspravu i daje na glasanje Odluku o 
davanju koncesije na pomorskom dobru u svrhu gospodarskog korištenja luke posebne 
namjene - postojeće brodogradilišne luke "Tehnomont - Pula", te nakon glasanja utvrđuje da 
je  

Viječe sa 23 glasova „ZA“, bez glasa „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo  

 
ODLUKU 
O DAVANJU KONCESIJE NA POMORSKOM DOBRU U SVRHU  
GOSPODARSKOG KORIŠTENJA LUKE POSEBNE NAMJENE - POSTOJEĆE  
BRODOGRADILIŠNE LUKE "TEHNOMONT - PULA" 
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AD – 10. DONOŠENJE ZAKLJUČKA O USVAJANJU IZVJEŠTAJA O 
POSLOVANJU ZA 2018. GODINU TRGOVAČKIH DRUŠTAVA: 

10.1. Castrum Pula 97 d.o.o. 
10.2. Fratarski d.o.o. 
10.3. Kaštijun d.o.o. 
10.4. Luka Pula d.o.o. 
10.5. Monte Giro d.o.o. 
10.6. Plinara d.o.o. 
10.7. Pragrande d.o.o. 
10.8. Pula Herculanea d.o.o. 
10.9. Pula Parking d.o.o. 
10.10. Pulapromet d.o.o. 
10.11. Pula Sport d.o.o. 
10.12. Tržnica d.o.o. 
10.13. Vodovod Pula d.o.o.  
10.14. Nogometnog kluba Istra 1961 s.d.d.  

 
Predsjednik utvrđuje da je sjednicu napustio vijećnik Redžep Raimović. 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Gradonačelnik Grada Pule. Izvješća su detaljno 
iznesena u dostavljenim materijalima pa Predsjednik moli za uvodna obrazloženja nadležne 
pročelnike, a detaljnije obrazloženje direktore trgovačkih društava i to 
-Giordano Škuflić za točke 10.1. do 10.10. te točke 10.12. i 10.13. 
-Elvira Krizmanić Marjanović za točku 10.11. i 10.14. 
Nakon pročelnika izvješća su obrazložili direktori TD: 

10.1. Castrum Pula 97 – Aleksandar Matić 
10.2. Fratarski – Vjekoslav Jozanović 
10.3. Kaštijun – Darko Višnjić i Vesna Dukić 
10.4. Luka Pula – Dalibor Suljević 
10.5. Monte Giro – Darko Buršić 
10.6. Plinara – Dean Kocijančić,  
10.7. Pragrande – Igor Stari,  
10.8. Pula Herculanea – Igor Stari, 
10.9. Pula Parking – Branislav Bojanić 
10.10. Pulapromet – Igor Škatar 
10.11. Pula Sport – Ivan Glušac 
10.12. Tržnica – Renato Perc 
10.13. Vodovod – Dean Starčić,  
10.14. NK Istra 1961 – Ernest Komparić, ovlašteni revizor  

Izvješća nadležnih radnih tijela: 
- Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik:Tiziano Sošić) 
- Odbora za plan i financije (predsjednica:Sanja Radolović), vijećnici su primili na tablet. 
 
PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ, otvara objedinjenu raspravu u kojoj su sudjelovali: 
SANJA RADOLOVIĆ u ime Kluba vijećnika SDP-HSU, VALTER BOLJUNČIĆ u ime IDS-
HSU-ZELENI; U pojedinačnoj raspravi: PETAR ĆURIĆ, SINIŠA GORDIĆ, ARDEMIO 
ZIMOLO, replika-SANJA RADOLOVIĆ, RADENKO OGNJENOVIĆ-replika, odgovor 
ARDEMIO ZIMOLO, KRISINA RABAR replika te RADENKO OGNJENOVIĆ, odgovor 
na repliku Kristine Rabar, GORDANA ĆAKIĆ, KRISINA RABAR replika, SLADJANA 
RADOŠEVIĆ replika, GORDANA ĆAKIĆ odgovor; IGOR BELAS, replika Valter Boljinčić, 
RADENKO OGNJENOVIĆ replika, odgovor IGOR BELAS; DUNJA RAČIĆ, KRISINA 
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RABAR, RADENKO OGNJENOVIĆ replika, SINIŠA GORDIĆ replika, KRISINA RABAR 
odgovor na repliku, ROBERTO FABRIS, VALTER BOLJUNČIĆ. 
 
PREDJEDNIK TIZIANO BOLJČIĆ, zaključuje raspravu i daje riječ direktorima TP da 
odgovore na postavljena pitanja. Odgovore su dali za Castrum Pula 97 – Aleksandar Matić, 
Fratarski – Vjekoslav Jozanović, Kaštijun – Vesna Dukić, Luka Pula – Dalibor Suljević, 
Monte Giro – Darko Buršić, Plinara – Dean Kocijančić, Pragrande – Igor Stari, Pula 
Herculanea – Igor Stari, Pula Parking – Branislav Bojanić, Pulapromet – Igor Škatar, Pula 
Sport – Ivan Glušac, Tržnica – Renato Perc, Vodovod – Dean Starčić, NK Istra 1961 – Ernest 
Komparić, ovlašteni revizor.  
 
PREDSJESNIK TIZIANO ŠOŠIĆ utvrđuje da su svi direktori trgovačkih društava odgovorili 
na postavljena pitanja i pojedinačno daje na glasanje Izvješća o poslovanju za točke 10.1. do 
10.14., te nakon glasanja utvrđuje da je  
 
 Vijeće sa 13 glasova «ZA, bez glasova «PROTIV, i sa 9 «SUZDRŽANIH» glasova 
usvojilo točku 

10.1.Izvješće o poslovanju Castrum Pula 97 d.o.o.,  
 

 Vijeće sa 20 glasova «ZA, bez glasova «PROTIV, i s 2 «SUZDRŽANA» glasa 
usvojilo točku 

10.2 Fratarski d.o.o 
 
Vijeće sa 13 glasova «ZA, 7 glasova «PROTIV, i s 2 «SUZDRŽANA» glasa usvojilo 

točku 
10.3. Kaštijun d.o.o. 
 

Vijeće sa 13 glasova «ZA, 6 glasova «PROTIV, i s 3 «SUZDRŽANA» glasa usvojilo 
točku 

10.4. Luka Pula d.o.o. 
 
Vijeće sa 20 glasova «ZA, bez glasova «PROTIV, i s 2 «SUZDRŽANA» glasa 

usvojilo točku 
10.5. Monte Giro d.o.o. 
 

Vijeće sa 19 glasova «ZA, bez glasova «PROTIV, i s 3 «SUZDRŽANA» glasa 
usvojilo točku 

10.6. Plinara d.o.o. 
 

Vijeće sa 19 glasova «ZA, bez glasova «PROTIV, i s 3 «SUZDRŽANA» glasa 
usvojilo točku  

10.7. Pragrande d.o.o. 
 

Vijeće sa 13 glasova «ZA, 7 glasova «PROTIV, i s 2 «SUZDRŽANA» glasa usvojilo 
točku 

10.8. Pula Herculanea d.o.o. 
 

Vijeće sa 20 glasova «ZA, bez glasova «PROTIV, i s 2 «SUZDRŽANA» glasa 
usvojilo točku 

10.9. Pula Parking d.o.o. 
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Vijeće sa 19 glasova «ZA, 1 glas «PROTIV, i s 2 «SUZDRŽANA» glasa usvojilo 
točku 

10.10. Pulapromet d.o.o. 
 

Vijeće sa 13 glasova «ZA, 6 glasova «PROTIV, i s 3 «SUZDRŽANA» glasa usvojilo 
točku 

10.11. Pula Sport d.o.o. 
 
Vijeće sa 20 glasova «ZA, bez glasova «PROTIV, i s 2 «SUZDRŽANA» glasa 

usvojilo točku 
10.12. Tržnica d.o.o. 

 
Vijeće sa 19 glasova «ZA, bez glasova «PROTIV, i s 3 «SUZDRŽANA» glasa 

usvojilo točku 
10.13. Vodovod Pula d.o.o. 

 
Vijeće sa 17 glasova «ZA, bez glasova «PROTIV, i s 5 «SUZDRŽANA» glasa 

usvojilo točku 
10.14. Nogometni klub Istra 1961 s.d.d. 

 
 
 
PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ određuje stanku u trajanju od 10 minuta, a nastavak rada u 
00,20 sati. 
NASTAVAK RADA sjednice u 00:20 nakon pola noći 1.08.2019. godine. 
 
 
 
 
AD – 11.  DONOŠENJE ODLUKE O PRIJENOSU PRAVA GRAĐENJA NA  

DIJELOVIMA K.Č. 550/1, K.Č. 551, K.Č. 556/1, K.Č. 557/2 I K.Č.ZGR. 
 3102/1 SVE K.O. PULA U KORIST - PULA PARKING D.O.O.  

 
Vijećnik Mauricio Licul napušta sjednicu. 
 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE.  
Prijedlog akta je obrazložio Giordano Škuflić, pročelnik Upravnog odjela za prostorno 
uređenje, komunalni sustav i imovinu.  
 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 
- Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
- Odbora za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas), vijećnici su primili na tablet. 
 

U raspravi su sudjelovali: SANJA RADOLOVIĆ u ime Kluba vijećnika SDP- HSU; 
U pojedinačnoj raspravi: GORDANA ČAKIĆ, TIZIANO SOŠIĆ, ARDEMIO ZIMOLO. 
 
 PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ zaključuje raspravu i daje na glasanje Odluku o 
prijenosu prava građenja na dijelovima k.č. 550/1, k.č. 551, k.č. 556/1, k.č. 557/2 i k.č.zgr. 
02/1 sve k.o. Pula u korist - Pula Parking d.o.o., te nakon glasanja utvrđuje da je 
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Vijeće sa 20 glasova «ZA», bez glasova «PROTIV» i s 1 «SUZDRŽANIM» glasom, 
donijelo 
  ODLUKU  

O PRIJENOSU PRAVA GRAĐENJA NA DIJELOVIMA K.Č. 550/1,  
K.Č. 551, K.Č. 556/1, K.Č. 557/2 i K.Č.ZGR. 3102/1 SVE K.O. PULA U  
KORIST - PULA PARKING D.O.O.  

 
 
 
AD – 12.  DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O VREMENSKOM 

OGRANIČENJU, VREMENU NAPLATE I VISINI NAKNADE ZA  
KORIŠTENJE USLUGE PARKIRANJA NA JAVNIM PARKIRALIŠTIMA  
GRADA PULE 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE.  
Prijedlog akta je obrazložio Giordano Škuflić, pročelnik Upravnog odjela za prostorno 
uređenje, komunalni sustav i imovinu.  
 
Izvješća nadležnih radih tijela: 
- Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
- Odbora za plan i financije (predsjednica: Sanja Radolović), vijećnici su dobili na tablet. 
 
U raspravi su sudjelovali: SANJA RADOLOVIĆ u ime Kluba vijećnika SDP, u pojedinačnoj 
raspravi: DIANA KUKIČ DASKO, SANJA RADOLOVIĆ replika, RADENKO 
OGNJENOVIĆ, KRISTINA RABAR replika, RADENKO OGNJENOVIĆ odgovor, DUNJA 
RAČIĆ, SANJA RADOLOVIĆ replika, DUNJA RAČIĆ odgovor, SINIŠA GORDIĆ, 
KRIŠTINA RABAR replika, SINIŠA GORDIĆ odgovor na repliku. 

PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ zaključuje raspravu i daje na glasanje Odluku o 
izmjeni Odluke o vremenskom ograničenju, vremenu naplate i visini naknade za korištenje 
usluge parkiranja na javnim parkiralištima grada Pule, te nakon glasanja utvrđuje da je  

 
Vijeće sa 13 GLASOVA „ZA“, 6 GLASOVA „PROTIV“ I 2 „SUZDRŽANIH“ 

GLASOVA donijelo 
 
  ODLUKU  

o izmjeni odluke o vremenskom ograničenju, vremenu naplate i visini naknade za  
korištenje usluge parkiranja na javnim parkiralištima Grada Pule 

 
 
 
AD – 13.  DONOŠENJE ODLUKE O KOMUNALNOM REDU 
 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je JE GRADONAČELNIK GRADA PULE. 
Obrazloženje za ovu točku dnevnog reda je dao Giordano Škuflić, pročelnik Upravnog odjela 
za prostorno uređenje, komunalni sustav i imovinu. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 
- Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić)  
- Odbor za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas), primili su na tablet. 
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U pojedinačnoj raspravi su sudjelovali: SANJA RADOLOVIĆ, SINIŠA GORDIĆ, 
ROBERTO FABRIS, PETAR ĆURIĆ, RADENKO OGNJENOVIĆ, GIORDANO ŠKUFLIĆ 
odgovor na pitanja i primjedbe te je predloženo da se Odluka o komunalnom redu distribuira 
građanima kao brošura radi upoznavanja javnosti sa sadržajem odluke. 
 

PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ, zaključuje raspravu i daje na glasanje Odluku o 
komunalnom redu, te nakon glasanja utvrđuje da je  

 
Vijeće sa 20 GLASOVA „ZA“, bez GLASOVA „PROTIV“ i sa 1 „SUZDRŽANIM“ 

GLASOM, donijelo  
 

ODLUKU 
o komunalnom redu 

 
 
 
AD – 14.  DONOŠENJE: 

14.1. Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o zakupu i kupoprodaji poslovnih prostora 
Grada Pule – Pola 

14.2. Odluke o utvrđivanju zakupnine, zona i djelatnosti u poslovnom prostoru Grada Pule 
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE. 
Prijedlog akta je obrazložio Giordano Škuflić, pročelnik Upravnog odjela za prostorno 
uređenje, komunalni sustav i imovinu.  
 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 
- Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
- Odbor za prostorno uređenje (predsjednik: Igor Belas) 
- Odbor za plan i financije (predsjednica: Sanja Radolović), vijećnici su primili na tablet. 
 
 U raspravi su sudjelovali: SANJA RADOLOVIĆ u ime Kluba vijećnika SDP, U 
pojedinačnoj raspravi: SINIŠA GORDIĆ, SANJA RADOLOVIĆ, PETAR ĆURIĆ, SINIŠA 
GORDIĆ se javlja za repliku, ali TIZIANO SOŠIĆ izriče opomenu vijećniku Siniši Gordiću i 
oduzima mu riječ, RADENKO OGNJENOVIĆ, GIORDANO ŠKUFLIĆ odgovori na 
postavljena pitanja. 
 
Tijekom rasprave Klub vijećnika SDP-HSU podnosi dva amandmana na prijedlog izmjena i 
dopuna Odluke o zakupu i kupoprodaji poslovnih prostora Grada Pule – Pola te dva 
amandmana na prijedlog Odluke o utvrđivanju zakupnine, zona i djelatnosti u poslovnom 
prostoru Grada Pule. 
 
 PREDSJEDNIK daje odvojeno na glasanje prijedlog za uvrštavanje: 
 
- Amandmana 1. na točku 14.1. dnevnog reda Kluba vijećnika SDP-HSU na članak 25. 
Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o zakupu i kupoprodaji poslovnog prostora te 
 
 utvrđuje da Vijeće sa 8 glasova «ZA», 13 glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» 
glasova, nije prihvatilo uvrštavanje amandmana broj 1. na točku 14.1. dnevnog reda. 
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- Amandmana 2. Kluba SDP-HSU na točku 14.1. dnevnog reda na izmjenu članka 36. Odluke 
o izmjenama i dopunama Odluke o zakupu i kupoprodaji poslovnih prostora te 
 
 utvrđuje da Vijeće sa 8 glasova «ZA», 13 glasova «PROIV» i bez «SUZDRŽANIH» 
glasova nije prihvatilo uvrštavanje amandmana broj 2. na točku 14.1. dnevnog reda.  
 
- Amandman 1. Kluba SDP-HSU na točku 14.2. dnevnog reda, a radi se o prijedlogu za 
izmjenu članka 1.stavak 1 točke 3. prijedloga Odluke o utvrđivanju zakupnine, zona i 
djelatnosti u poslovnom prostoru Grada Pule-Pola te 
 
 utvrđuje da Vijeće sa 8 glasova «ZA», 13 glasova «PROTIV», bez «SUZDRŽANIH» 
glasova, nije prihvatilo uvrštavanje amandmana 1 na toč.14.2. dnevnog reda. 
 
- Amandman 2. Kluba SDP-HSU na točku 14.2. dnevnog reda, na članak 4.,7. 9. i 11. Odluke 
o utvrđivanju zakupnine iz zone djelatnosti poslovnog prostora Grada Pule te 
 

utvrđuje da Vijeće sa 8 glasova «ZA», 13 glasova «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH» 
glasova, nije prihvatilo uvrštavanje amandmana 2. na točku 14.2. dnevnog reda. 

 
PREDSJEDNIK TIZINO SOŠIĆ, zaključuje raspravu i odvojeno daje na glasanje DONOŠENJE: 
14.1. Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o zakupu i kupoprodaji poslovnih prostora Grada 
Pule – Pola i 4.2. Odluke o utvrđivanju zakupnine, zona i djelatnosti u poslovnom prostoru Grada 
Pule-Pola 
 

Utvrđuje da je Vijeće sa 13 GLASOVA „ZA“, 8 glasova „PROTIV“ i bez 
„SUZDRŽANIH“glasova donijelo 
 

14.1. ODLUKU  
o izmjenama i dopunama odluke o zakupu i kupoprodaji poslovnih prostora 
Grada Pule – Pola 

 
Utvrđuje da je Vijeće sa 13 GLASOVA „ZA“, 8 glasova „PROTIV“ i bez 

„SUZDRŽANIH“glasova donijelo 
 

14.2.  ODLUKU 
o utvrđivanju zakupnine, zona i djelatnosti u poslovnom prostoru 
Grada Pule-Pola 

 
 
 
 
AD – 15.  DONOŠENJE ZAKLJUČKA O UTVRĐIVANJU PRIJEDLOGA ZA  

IMENOVANJE SUDACA POROTNIKA ŽUPANIJSKOG SUDA 
U PULI-POLA 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je ODOBOR ZA IZBOR I IMENOVANJA. 
Prijedlog akta je obrazložila Dianu Kukić Dasko, predsjednicu Odbora za izbor i imenovanja. 
 
Izvješća nadležnih radnih tijela : 
- Odbor za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić), vijećnici su primili na tablet. 
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MIŠLJENJE o prijedlogu akta Gradonačelnik je primio na znanje. 
 
Nije bilo rasprave pa PREDSJEDNIK TIZINO SOŠIĆ zaključuje raspravu i daje na glasanje 
Zaključak o utvrđivanju prijedloga za imenovanje sudaca porotnika Županijskog suda u Puli-
Pola, te nakon glasanja utvrđuje da je  
 

Vijeće sa 20 glasova „ZA“, bez glasova„PROTIV“ i sa 1 „SUZDRŽANIM“ glasom 
donijelo  

 
ZAKLJUČAK 
o utvrđivanju prijedloga za imenovanje sudaca porotnika 
Županijskog suda u Puli-Pola 

 
 
 
AD – 16.  DONOŠENJE ODLUKE O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE O  

SOCIJALNOJ SKRBI 
 
 Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je GRADONAČELNIK GRADA PULE.  
Prijedlog akta je obrazložila Elvira Krizmanić Marjanović, pročelnica Upravnog odjela za 
društvene djelatnosti.  
 
Izvješća nadležnih radnih tijela: 
- Odbora za statut i druge opće akte (predsjednik: Tiziano Sošić) 
- Odbor za društvene djelatnosti (predsjednica: Gordana Ferenčić), vijećnici su primili na 
tablet. 
 
U raspravi su sudjelovali: SANJA RADOLOVIĆ u ime Kluba vijećnika SDP-HSU koja u 
raspravi podnosi amandman s prijedlogom izmjene članka 23. odluke; U pojedinačnoj 
raspravi: PETAR ĆURIĆ, KRISINA RABAR replika, PETAR ĆURIĆ odgovor, ELVIRA 
KRIZMANIĆ MARIJANOVIĆ odgovori na postavljena pitanja. 
 
PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ naglašava da će se na temeljem članka 47. glasati o tome 
da li uvrstiti Amandman Kluba vijećnika SDP-HSU podnesen tijekom rasprave, a nakon toga 
će se glasati o Odluci. 
 
 Stavlja na glasanje prijedlog za uvrštavanje amandmana Kluba vijećnika SDP-HSU na 
članak 23. Odluke iz točke 15. u raspravljanje, pa nakon glasanja utvrđuje da   
 

Vijeće sa 8  glasova «ZA» i 13 «PROTIV nije prihvatilo uvrštavanje amandmana. 
 
 Zatim PREDSJEDNIK TIZIANO SOŠIĆ zaključuje raspravu i daje na glasanje 
Odluku o izmjeni i dopuni Odluke o socijalnoj skrbi, te nakon glasanja utvrđuje da je  
 

Vijeće sa 21 glasom „ZA“, bez glasova „PROTIV“ i bez „SUZDRŽANIH“ glasova 
donijelo  

ODLUKU  
o izmjeni i dopuni odluke o socijalnoj skrbi 
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Ovime je dnevni red iscrpljen te predsjednik zaključuje 17. sjednicu gradskog vijeća,  
dichiaro conclusa la 17ma sessione del consiglio municipale della citta' di Pola 
 
 
 
 
DOVRŠENO U 02:40 SATI 01.08.2019. 
 
 
 
 
 
 

GRADSKO VIJEĆE GRADA PULE 
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